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سرمقاله

یک بام و دو هوای دستگاه های متولی
 در تعیین سطح ایمنی بناها!! 

همین چند وقت پیش، در حاشیه مراسم رونمایی از پوستر و تیزر جشنواره ملی زرشک 
، با یکی از دوستان همکلام شدم که در جریان پیگیری استعلامات تمدید مجوز مهد 
کودکش، درگیر کش و قوس های اداری شده بود و از باید و نبایدهایی می گفت که می 
توانستند به راحتی کار را تسهیل کنند و روند اجرای امور را برای مردم و حتی کارشناسان 
حوزه های اداری شتاب ببخشند.  در حین توضیح موارد، به نکته ای اشاره کرد که 
خیلی جالب بود و البته باورش قدی دشوار!  او گفت؛ ما باید براساس دستور العمل های 
تعریف شده حتماً برای دریافت استعلام ایمنی بنا و تجهیزات مهد اقدام کنیم و گرفتن 
این مجوز از آتش نشانی را هم علیرغم زمان بر بودن در فهرست استعلامات داشته 
باشیم، این که برای تضمین ضریب ایمنی در یک مهد کودک که نهایت ظرفیت 
پذیرش آن، طبق پروانه فعالیت ۵۰ نفر است، اینقدر سختگیری و جدیت می شود، جای 
 تشکر و تقدیر دارد، به هر حال این حق همه ماست که فرزندان ... ادامه در صفحه 2

* بهروزی فر

عکس:  اکبری

چراغ کم سوی صنعت شهرستان فردوس و بیم و امیدها۲سود کشاورزان استان در جیب دلالان  3ساماندهی صنوف آلاینده؛ از اولویت های مدیریت شهری 5

خرید  تضمینی 
زرشک جفا در حق 
زرشک کاران است

عضو هیات مدیره اتاق بازرگانی مشترک ایران و روسیه:  رئیس  مجمع نمایندگان استان در جشنواره ملی زرشک :

خرید تضمینی زرشک 
خواست کشاورزان  استان
را  عملیاتی نکرد

نیازمند  تعدادی نیروی کار

  )تمام وقت حتی روزهای تعطیل (
 برای کار در فروشگاه قنادی خوشه هستیم. 

مراجعه حضوری     بین مدرس 18 و 20 

شرکت زمین کاوان زمان  مجتمع صنعتی و معدنی مس کوه خیری در نظر دارد
 یک کارشناس حسابداری با حداقل 3 سال سابقه کار مرتبط استخدام نماید. از واجدین شرایط دعوت به عمل می آید رزومه خود را به آدرس زیر ایمیل 

نمایند.   Info@zaman-co.com    سربیشه،کیلومتر 95 جاده بیرجند - زاهدان 

۲9 مهرماه، روز پاسداشت از تلاش های بی وقفه 
صادرکنندگان عزیزمان می باشد. انسان هایی که با درایت و زحمات شبانه روزی خود

 در سراسر جهان، پرچم کشورمان را در اقصی نقاط دنیا برافراشته کرده و خون را در رگ های 
حیاتی اقتصاد ایران به گردش در می آورند تا رفاه ایران و ایرانی را تضمین نمایند.  

بیست و نهم مهر ماه، روز ملی صادرات
 ضمن ارج نهادن به تلاش های این عزیزان و گرامیداشت فعالان عرصه صادرات و تجارت 

جهانی، از خدمات با ارزش و زحمات صادرکنندگان عزیز تقدیر نموده، موفقیت و سلامتی همه 
سروران گرامی را از درگاه ایزد منان مسئلت می نماییم.

اتاق بازرگانی،صنایع،معادن و کشاورزی بیرجند

در نهمین سالگرد درگذشت مادر عزیزمان
حاجیه سلطنت برُجی          

 به یاد تمام خاطره های زیبایش روحش شاد و قرین رحمت خداوند باد. 
خانواده  مهربان 

به مناسبت چهلمین روز درگذشت زنده یاد

 دکتر محمدعلی حقیقی
 جلسه یادبودی روز جمعه 1401/07/29 از ساعت 9 الی 10 صبح در محل 

هیئت محترم ابوالفضلی برگزار می گردد. حضور پر مهر و محبت شما سروران 

گرامی موجب شادی روح آن مرحوم و تسلی خاطر بازماندگان خواهد بود.

خانواده های: حقیقی - ابراهیم زاده

فـراخـوان
شهرداری بیرجند در نظر دارد: جهت دریافت خدمات مشاوره گیاه پزشکی در امور فضای سبز شهر بیرجند در قالب قرارداد مشاوره یک 

ساله از ظرفیت بخش خصوصی استفاده نماید. لذا از تمامی اشخاص حقیقی و حقوقی که تمایل به همکاری دارند دعوت به عمل می آید به سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت به نشانی www.setadiran.ir مراجعه و نسبت به بارگذاری رزومه کاری و پیشنهاد قیمت خود از تاریخ 1401/7/27 حداکثر تا 1401/08/07 

اقدام نمایند. بدیهی است نتایج پس از  بررسی مدارک مذکور در چارچوب شرایط فراخوان و انجام مراحل قانونی اطلاع رسانی خواهد شد.  
مهدی بهترین - شهردار بیرجند
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آگهی استخدام 
شرکت معدنی مواد نسوز بیرجند برای تکمیل کادر خود از افراد 
متخصص با شرایط ذیل دعوت به همکاری می نماید. متقاضیان 
محترم می توانند با همراه داشتن مدارک مورد نیاز )تحصیلی و 
سجلی( تقاضای کار خود را به دفتر سربیشه، بلوار امام علی )ع(، 
الکترونیکی آدرس  به  یا  و  پست  تحویل،  نشانی  آتش   روبروی 
نمایند. ارسال   1401/08/05 تاریخ  تا   brmco.ir@gmail.com 

شرکت معدنی مواد نسوز بیرجند

تعداد نیروی مورد نیازشرایط احرازعنوان شغلی

۲ نفرحداقل مدرک تحصیلی دیپلم دارای سابقه کار مرتبط- گواهینامه پایه یکمراننده پایه یکم)راننده کامیون( 

1 نفرحداقل مدرک تحصیلی دیپلم دارای سابقه کار مرتبط- گواهینامه ویژه لودرراننده لودر

1 نفرحداقل مدرک تحصیلی دیپلم  دارای سابقه کار مرتبط- گواهینامه ویژه  بلدوزرراننده بلدوزر

1 نفرحداقل مدرک تحصیلی دیپلم دارای سابقه کار مرتبطتعمیرکارمکانیک خودرو)سنگین(

به مناسبت دومین سالگرد عزیزمان

 بهـزاد ورقانـی
 بر سر آرامگاهش یادش را گرامی میداریم و به روح پاکش 

درود می فرستیم .

جمعه ۱۴۰۱/۰۷/۲۹

همنشین همیشه         خداحاقط ای داغ بر دل نشسته
خداحاقط ای 

صفحه ۵

صفحه ۵
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افزایش ۳۷ درصدی اشتغالزایی برای زندانیان خراسان جنوبی

در ۶ ماهه ابتدای سال اشتغال زندانیان خراسان جنوبی 3۷ درصد افزایش داشته است. مدیر بنیاد تعاون زندانیان خراسان 
جنوبی گفت: در ۶ ماهه ابتدای سال برای هزار و ۱۴5 نفر به طور میانگین اشتغال ایجاد شده است. ابراهیم زنگنه افزود: 
بیشترین اشتغال های ایجاد شده در خصوص زندانیان شاغل در شرکت های خصوصی با ۴33 نفر است.

یک بام و دو هوای دستگاه های متولی
 در تعیین سطح ایمنی بناها!! 

* بهروزی فر

) ادامه سرمقاله از صفحه اول ( به هر حال این حق همه 
ماست که فرزندان مان وقت و عمرشان را در محیطی امن 
و راحت بگذرانند.  محیطی که امنیت لازم را در برابر حوادث 
دارد، فضای بازی بچه ها استاندارد است، سیستم های اطفای 
حریقش دقیق عمل می کنند، دیوارها ایمن سازی شده اند، 
پله ها حفاظ های لازم را دارند و... هم دل نگرانی خانواده ها 
را کم می کنند، هم اطمینان خاطر کافی و وافی برای مدیر و 
مالک مجموعه به همراه دارند. حرفش را تأیید کردم اما مگر 
اینها بد است که گلایه ایجاد شده؟!  گفت؛ نه، اگر کارشناسان، 
سرعت و دقت لازم را در رسیدگی به درخواست ها داشته 
باشند و فرد مراجعه کننده را معطل نکنند، خیلی هم خوب 
است، فقط سؤالی که برایم پیش آمده، این است که چرا این 
دقت نظر در پروژه های عمرانی عام المنفعه و یا ساختمان 
های اداری نیست؟!  نمونه هایی هم که مثال زد متروپل بود و 
پلاسکو و تالار علامه فرزان و فلان پاساژ  و... بعد گفت این 
بناها هم اگر مثل مهد کودک ها به صورت دوره ای ایمنی 
سنجی می شوند، پس چرا باید با چنین حوادثی مواجه گردند، 
این موارد نشان می دهد که سخت گیری ها تنها برای برخی 
حوزه هاست و البته آنها که تیغ شان برنده تر است و راه های 
از زیر کار در رفتن را می دانند، استثنائات این ماجرایند. باز 
فاجعه تر این که ضعف ایمنی را در اداراتی شاهد هستیم که 
خودشان متولی ایمن سازی می باشند.  چند روزی از این گفتگو 
و عملًا حرف هایی که از روی دلسوزی و دقت نظر زده شد 
و جای تأمل هم داشت، نگذشته بود که خبری گزنده تیتر 
یک روزنامه ها و خبرگزاری های استان شد، خبری به نقل 
از بازرس کل استان که به موضوع بی دقتی متولیان امر در 
رعایت نکات ایمنی فرهنگسرای شهر بیرجند اشاره داشت. 
عدم رعایت شرایط ایمنی در ساختمانی که چند صباحی از 
افتتاحش نگذشته و به گونه ای برای احداث آن هزینه کرده اند 
که آبروی شهر باشد!! و از همه مهمتر ملجأ اهل هنر و فرهنگ 
دوستان، اصلًا قابل قبول نیست، کمااینکه از زمان گشایش تا 
الان بارها و بارها مجالس و  محافل ارزنده فراوانی را با جمعیتی 
انبوه میزبانی کرده و شاهد برگزاری مراسم معارفه استاندار،  
گلریزان آزاد سازی زندانیان جرایم غیر عمد، جشن های دهه 
فجر و هفته دولت و... بوده است و طی همین چند روز اخیر 
نیز خیل عظیم جمعیت را برای جشن میلاد حضرت رسول 
اکرم)صلی الله علیه و آله و سلم( و نیز مراسم اختتامیه جشنواره 
ملی زرشک در این مجموعه گردهم آمده اند. این که خبر از 
حوزه اداره کل بازرسی استان و به نقل از بازرس کل منتشر 
شده، قطعاً نشان دهنده این واقعیت است که این تصمیم بعد از 
کلی کار کارشناسی و دقت نظرهای تخصصی اتخاذ گردیده و 
مطمئناً اگر بنیه علمی نداشت، هرگز رسانه ای نمی شد، اما این 
که با وجود این اخطار و هشداری که اذهان همه را درگیر کرده، 
درهای فرهنگسرا هنوز به روی مردم باز است و مراسم پرشور 
و با استقبال جمعیت در آن برگزار می شود را به هیچ رقم نمی 
توان توجیه کرد. اگر میزان بی دقتی در بنای این ساختمان یا 
منصوبات و تجهیزات آن به حدی است که سلامت شهروندان 
را به خطر می اندازد که بدون تردید ادامه فعالیت فرهنگسرا 
با چنین ویژگی هایی اصلًا منطقی نیست و چنانچه در این 
شرایط، اتفاقی رقم بخورد و جان مردم تهدید شود، بی شک 
تمام حوزه های نظارتی و اجرایی به یک میزان در این اهمال 
کاری مقصرند و همه باید پاسخگو باشند، اگر چه آن موقع 
شاید کار از کار گذشته و فرصتی هم برای جبران نمانده باشد!! 
اگر نه، نقص ایمنی جزئی است و به راحتی قابل حل و فصل 
شدن است و بروز سانحه ناشی از این نقص، جان کسی را 
تهدید نمی کند، ای کاش عین واقعیت به مردم منتقل می شد 
تا این دل نگرانی ها ایجاد نمی شدند، البته ناگفته پیداست در 
ساختمانی که استفاده عمومی دارد و ده ها هزار نفر را در یک 
جا جمع می کند، کوچکترین اتفاق هم می تواند سرآغاز رخ 
دادن بزرگترین و جبران ناپذیرترین حوادث باشد. و نکته آخر 
هم این که با توجه به تأکیدات دولت سیزدهم  مبنی بر ایمن 
سازی اماکن عمومی، دستور ویژه وزیر کشور و اهتمامی که در 
این زمینه در دستور کار حوزه های متولی در استان وجود دارد، 

تعلل در این زمینه اصلًا قابل تصور نیست.
)لطفاً نظرات و پیشنهادات خود درباره این سرمقاله را از طریق 

۰۹۹22۱3۴2۸۷  اعلام یا ارسال بفرمایید(

خام فروشی آهن و   بنتونیت خراسان 
جنوبی برای سه سال ممنوع شد

ایرنا - مدیرکل صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی گفت: 
براساس مصوبه شورای معادن استان، خام فروشی یا خروج 
بدون فرآوری مواد معدنی آهن و بنتونیت از خراسان جنوبی به 
مدت سه سال ممنوع است. عباس جرجانی افزود: ۱5۴ معدن 
بنتونیت با ذخیره قطعی ۶۶ میلیون تن و استخراج سالانه یک 
با  میلیون و ۶۰۰ هزار تن در خراسان جنوبی وجود دارد و 
استان  مواد معدنی نصیب  افزوده  ارزش   این مصوبه  اجرای 

خواهد شد.وی بیان کرد: در حال حاضر ۶۱۱ نفر در معادن 
بنتونیت خراسان جنوبی یا در زمینه فرآوری این ماده معدنی 
فعالیت دارد. مدیرکل صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی 
گفت: سال  اول به میزان 5۰ درصد، سال دوم ۷5 درصد و در 
سال بعد ۱۰۰ درصد استخراج اسمی پروانه معدنی در اختیار 
واحدهای فرآوری استان قرار می گیرد و با اجرای این طرح به 
هیچ عنوان بنتونیت به صورت خام و کلوخه از منطقه خارج 
نخواهد شد.وی بیان کرد: فرآوری بنتونیت برای واحدهای 
این  اما تلاش ما  انجام می شود  ذوب آهن در داخل استان 
است که با احداث واحدهای فرآوری، زنجیره تولید را تکمیل 
کنیم.جرجانی افزود: وقتی واحدهای فرآوری ما ظرفیت تکمیل 
چرخه فرآوری را دارد این ماده معدنی با ارزش نباید از استان 
خارج و سود آن نصیب سایر استان ها شود.وی از فعالیت هشت 
واحد فرآوری بنتونیت در خراسان جنوبی خبر داد و گفت: این 
واحدها ظرفیت فرآوری اولیه یا پودر کردن تمامی ماده معدنی 
استخراجی استان را دارند.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
خراسان جنوبی اظهار داشت: ماده معدنی بنتونیت در سراسر 
کشور وجود دارد اما علت اینکه بنتونت خراسان جنوبی خواهان 
زیادی دارد این است که عیار آن خیلی بالاست. وی افزود: 
در گذشته بنتونیت منطقه به سایر استان ها صادر و با بنتونیت 
زمینه  در  بیشتری  بهره وری  تا  می شد  مخلوط  پایین  عیار 
فرآوری برایشان داشته باشد. جرجانی گفت: عیار ماده معدنی 
بنتونیت استان در برخی مناطق به ۷۰۰ نیز می رسد که کیفیت 
بی نظیری در سطح کشور و جهان است.وی خاطرنشان کرد: 
این ماده معدنی در اکثر صنایع قابل استفاده است و بیشترین 
تعداد معادن بنتونیت و با کیفیت بالا در شهرستان های فردوس 
و سرایان قرار دارد.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت خراسان 
جنوبی ادامه داد: در حال حاضر 2۷ معدن فعال آهن، مگنتیت 
و هماتیت با ذخیره قطعی ۱3 میلیون تن، اشتغال 3۰2 نفر، 
استخراج سالانه ۸۷2 هزار و 5۰۰ تن و سرمایه گذاری هزار 
میلیارد و ۶۱۷ میلیون ریال در این استان وجود دارد.وی گفت: 
بیشترین تعداد معادن سنگ آهن استان در شهرستان طبس با 
۱۱ مورد وجود دارد و بیشترین معادن آهن در شهرستان های 
است. سرایان  و  قاینات  نهبندان،  بشرویه،  زیرکوه،  خوسف، 

به  توجه  با  آهن هم  معادن  بیان کرد: درخصوص  جرجانی 
میزان تولید و نیاز واحدهای فرآوری، معادن موظف است به 
مدت سه سال، سال اول 5۰ درصد، سال دوم ۷۰ درصد و 
سال سوم ۱۰۰ درصد از میزان استخراج اسمی پروانه معدن 
خود را به واحدهای فرآوری استان اختصاص دهد.وی افزود: 
در حال حاضر واحدهای فرآوری کنسانتره و گندله سازی آهن 
در شهرستان های نهبندان، سربیشه، زیرکوه، خوسف و طبس 
در دست اجراست که با تکمیل این طرح ها تحول بزرگی در 
زمینه فرآوری ماده معدنی سنگ آهن در استان روی می دهد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی گفت: ۷2۷ 
معدن با 55 نوع ماده معدنی و ذخیره قطعی ۶ میلیارد و ۹۰۰ 
میلیون تن در این استان وجود دارد و خراسان جنوبی رتبه 
اول کشور را در ذخایر زغال سنگ، منیزیت و خاک های نسوز 
داراست همچنین رتبه ششم را در تعداد معادن و رتبه چهارم 
کشور را از حیثت تعداد اشتغال ایجاد شده در این بخش دارد.

وی گفت: رتبه دوازدهم کشور در ذخایر قطعی معادن از آن 
خراسان جنوبی است که با وجود این ظرفیت ها از خراسان 
یاد می شود.جرجانی  معادن کشور  بهشت  عنوان  به  جنوبی 
اظهار داشت: در حوزه اکتشاف نیز پهنه ای به وسعت 5۰ هزار 
کیلومتر مربع زیر پوشش مطالعات ژئوفیزیک هوایی قرار گرفته 

که منجر به شناسایی ۱۷۷ محدوده امیدبخش شده است.

سرمقاله

 واسطه گری و دلالی، نبود انبار نگهداری، شیوه 
نادرست خشک کردن زرشک و خام فروشی 
سودآوری  مسیر  در  مشکلات  مهمترین  از 
زرشک خراسان جنوبی برای فعالان این حوزه 
جنوبی  خراسان  کشاورزان  برای  است.پاییز 
فصل خزان و بی برگی و سرما نیست. پاییز 
در دیار خاوران زمان رسیدن و برداشت است. 
برداشت محصولاتی که رنگ قرمزشان در زیر 
آفتاب کویری درخشان تر می شود.انار، عناب و 
زرشک، پاییز زرد خراسان جنوبی را قرمز گون 
کشاورزان  خانه های  به  را  شادی  و  می کند 
بهانه جشنواره زرشک در  به  بار  می آورد.این 
خراسان جنوبی می خواهیم از دانه های تُرش 
و پربرکت زرشک بگوییم. از اینکه مشکلات 
و پتانسیل های ما در بخش تولید و برداشت، 
فرآوری و بازاریابی این محصول کجا است.

ابتدا از حلقه اول یعنی تولید شروع کرده و پای 

صحبت یکی از کشاورزان پرتلاش و زرشک 
کار استان می نشینیم.محمد علی بهارزهی از 
کشاورزان پرتلاش شهرستان درمیان در گفت 
و گو با خبرنگار مهر اظهار کرد: من در سه 

هکتار زمین کشت زرشک دارم.

نداشتن انبار مشکل مهم
زرشک کاران خراسان جنوبی

حوزه  مشکلات  از  برخی  به  اشاره  با  وی 
مهمترین  از  یکی  کرد:  بیان  زرشک  تولید 
مشکلات کشاورزان بحث نداشتن انبار است 
که نگهداری محصول را با مشکلات جدی رو 
به رو کرده است.بهارزهی گفت: به من وعده 
داده شد که در صورت اخذ مجوز انبار زرشک 
به شما تسهیلات و وام خواهیم داد ولی در 
حال حاضر بعد از گذشت دو سال هنوز از وام 
خبری نیست.وی ادامه داد: از دیگر مشکلات 
چرا  است  دلالی  بحث  زرشکار  کشاورزان 
نتیجه  و  ما  زرشک  دلالان  از  بسیاری  که 
بسیار  قیمت های  با  را  ما  سال  یک  زخمت 
پایین خریداری می کنند و به دو برابر قیمت 

می فروشند.

سود اصلی به جیب دلالان می رود

این کشاورز پر تلاش خراسان جنوبی با تأکید 
بر اینکه در واقع سود اصلی از تولید زرشک 
برای دلال است، افزود: به واسطه حجم تولید 
بالای زرشک همه محصول در داخل استان 
قابلیت مصرف ندارد و اگر به استان های دورتر 
بالای  هزینه  با  بفرستیم  نیز  کرمانشاه  چون 

کرایه رو به رو می شویم.
بهارزهی یادآور شد: امسال محصول زرشک 
سر  از  موانع  این  اگر  که  داریم  خوبی  بسیار 
راه کشاورز برداشته شود سود دسترنج خود را 
خواهد دید.بعد از تولید موضوع فرآوری مطرح 
به  نسبت  استان  مسئولان  همواره  که  است 
مورد  در  ویژه  به  موضوع  این  به  بی توجهی 
محصولات استراتژیک خراسان جنوبی گلایه 

دارند.

زرشک  مورد محصول  در  اخیر  در سال های 
اقدامات هرچند کوچکی برداشته شده است که 
نقطه امیدی برای بهبود شرایط است. یکی از 
قدم های قابل توجه در حوزه فرآوری زرشک 
توسط یک  زرشک  دان کن  دستگاه  ساخت 
و خوش ذوق خراسان جنوبی  جوان مخترع 

است.

گام مهم مخترع جوان برای
تسهیل فرآوری زرشک

از جوانان مخترع خراسان  راد  توکلی  مجید 
جنوبی که دستگاه مکانیزه دان کن زرشک 
را تولید و به ثبت رسانده است، در گفت و گو 
با مهر بیان کرد: یکی از عواملی که موجب 
شد به سمت تولید این دستگاه بروم تقاضای 
بازار و مشکلات حوزه فرآوری این محصول 
بود.وی با اشاره به اینکه این دستگاه در حلقه 
اول صنایع تبدیلی زرشک مورد استفاده قرار 
بدون  دانه  دستگاه  این  داد:  ادامه  می گیرد، 
برگ و شاخ و... زرشک تازه را در اختیار افراد 
قرار می دهد که در حقیقت ماده اولیه مربا و 
لواشک و ... زرشک است.این جوان مخترع 

زرشک  تولید  حجم  گفت:  جنوبی  خراسان 
اگر  و  است  بالا  بسیار  جنوبی  خراسان  در 
می خواهیم این حجم از تولید برای کشاورز 
باشد صنایع  تولید کننده سودآوری داشته  و 
تبدیلی باید جدی گرفته شود.توکلی راد اظهار 
کرد: من از سال ۹۴ شروع به ساخت نمونه 
اولیه دستگاه کردم و در نهایت در سال ۹۸ 
مسیر  در  امیدوارم  و  رساندم  ثبت  به  را  آن 
فرآوری این محصول یک قدم مفید برداشته 

باشم.

قدم هایی برای فرآوری
به بهانه جشنواره زرشک

همچنین در تاریخ ۱۸ شهریور ماه علی فاضلی 
فرد فرماندار بیرجند به رسانه های گروهی از 
محصولات  فرآوری  کارخانه  برداری  بهره 

کشاورزی در روستای گازار در حاشیه جشنواره 
همه  کارخانه  این  گفت:  و  داد  خبر  زرشک 
مجوزهای لازم شامل سیب سلامت و سایر 
فرآوری  زمینه  در  و  کرده  دریافت  را  موارد 
دیگر محصولات منطقه شامل زرشک، عناب، 

زعفران و توت فعالیت خواهد داشت.
محمد رضا لکزایی فرماندار سربیشه نیز در 
خبرنگاران  جمع  در  شهریورماه   ۱۹ تاریخ 
سه  زرشک،  فرآوری  منظور  به  کرد:  اظهار 
این  کارخانه در بخش درح، مرکزی و مود 
شهرستان در حال احداث بوده که پیشرفت 
است. درصد   3۰ تا   ۱۰ بین  آن ها  فیزیکی 
و  بازاریابی  نوبت  زرشک  فرآوری  از  بعد 
صادرات است تا این محصول به سوددهی 
لازم برسد. بخش مهمی که بدون توجه به 
از  تولید  حلقه های  سایر  زحمات  نتیجه  آن 
برداشت و نگهداری و فرآوری بدون نتیجه 

باقی خواهد ماند.
کمیسیون  رئیس  نایب  بیگی،  احسان 
و  بیرجند  بازرگانی  اتاق  کشاورزی 
زرشک  فرآوری  و  کارخانه ضبط  مدیرعامل 
با  و از صادرکنندگان زرشک در گفت و گو 
حوزه  در  مشکل  بزرگترین  کرد:  اظهار  مهر 

زرشک بحث بازار فروش، بازار سازی و عدم 
آشنایی کامل و دقیق مصرف کنندگان با این 

محصول است.

نحوه خشک کردن زرشک
و تأثیر بر بازار پسندی

به  اشاره  با  جنوبی  خراسان  اقتصادی  فعال 
زرشک  بحث  در  مشکلات  دیگر  از  اینکه 
نحوه خشک کردن زرشک در بین کشاورزان 
نحوه  مواقع  بیشتر  در  گفت:  است،  ما 
که  است  گونه ای  به  زرشک  کردن  خشک 
بازار  بر  و  می برد  بالا  را  آن  میکروبی  بار 
بیگی  می گذارد.  تأثیر  محصول  پسندی 
ادامه داد: افزایش بار میکروبی زرشک حتی 
و  می گذارد  تأثیر  نیز  محصول  صادرات  در 
درباره  می شود.وی  آن  برگشت  موجب  گاه 
راهکارهای رفع این مشکل بیان کرد: ما در 
سربیشه  شهر  در  زرشک  تخصصی  شهرک 
طی سال های متمادی در راستای فرآوری با 
ایجاد سالن های مطلوب برای خشک کردن 

زرشک یک روش علمی را به کار برده ایم.

اشاره ای به سود سرگردان
در بازار زرشک

در  زرشک  فرآوری  و  ضبط  حوزه  در  فعال 
و  مهم  محصول  کرد:  بیان  جنوبی  خراسان 
استراتژیک زرشک حدود هزار و 2۰۰ میلیارد 
دارد که  را همراه خود  پول سرگردان  تومان 
فرآوری شود  و  این محصول ساماندهی  اگر 
این سود وارد چرخه اقتصادی خراسان جنوبی 
می شود.بیگی یادآور شد: کمک به واحدهای 
جمله  از  جنوبی  خراسان  در  زرشک  فرآوری 
این  بازار  رونق  در  گذار  تأثیر  و  مهم  عوامل 

محصول استراتژیک است.
و  اقتصادی  کمیته  رئیس  شریعتی  مجتبی 
بازار سازی جشنواره ملی زرشک نیز پیرامون 
مشکلات حوزه بازاریابی و فروش زرشک در 
گفتگو با مهر گفت: مسئله اصلی خام فروشی 
است که هیچ سودی را عاید خراسان جنوبی 

و زرشک کاران نکرده است.

زرشک خراسان جنوبی برند ندارد

وی ادامه داد: ما به ناچار باید به سمت تولید 
بتوانیم  تا  برویم  زرشک  جانبی  محصولات 
کرد:  اظهار  کنیم.شریعتی  پیدا  خوبی  بازار 
بازاریابی  حوزه  در  چالش ها  از  دیگر  یکی 
و  معتبر  برند  که  است  این  زرشک  برای 
این  برای  ملی  سطح  در  شده ای  شناخته 
نداریم.  جنوبی  خراسان  مزیت دار  محصول 
رئیس کمیته اقتصادی و بازار سازی جشنواره 
محصولات  اگر  شد:  یادآور  زرشک  ملی 
کنیم  ایجاد  استان  زرشک  از  متنوع  غذایی 
ویژه ای  آن کمک  فروش  بازار  به  بی شک 

خواهیم کرد.
فصل پاییز برای کشاورزان و زرشک کاران 
فصل  نیست  خزان  فصل  جنوبی  خراسان 
آنکه  شرط  به  است  سودآوری  و  برداشت 
دستشان را بگیریم و با فرآوری برای دسترنج 

شان بازار فروش خوبی پیدا کنیم.

سود کشاورزان خراسان جنوبی در جیب دلالان 
مشکلات زرشکی از »تولید تا بازار«

به اطلاع همشهریان عزیز می رساند:  

ختم کلام ا... مجید
 به یاد اموات وبه نیت شفای بیماران توسط قاریان قرآن انجام می گردد

  و عواید آن صرف بیماران سرطانی  صعب العلاج می شود.
ضمناً نماز و روزه قضای میت هم پذیرفته می شود. 

موسسه خیریه  هیئت ابوالفضلی        32227177 -  09031618482

آگهی طول متراژ پلاک ۱۱۰-فرعی از یک-اصلی بخش یک بیرجند
نظر به اینکه ورثه خانم فاطمه خوشدل مالک پلاک ۱۱۰- فرعی از یک اصلی واقع در بخش 

یک شهرستان بیرجند تقاضای طول متراژ و تعیین مساحت پلاک فوق الذکر را نموده و اظهار داشته که از 
مجاورین هیچگونه آدرسی در دسترس نمی باشد ، لذا بدینوسیله به کلیه مجاورین و صاحبان حقوق ارتفاقی 
پلاکهای مذکور ، اخطار می گردد چنانچه برای خودشان حقی قائل می باشند در تاریخ ۱4۰۱/۰8/۱7  که 
نماینده و نقشه بردار این اداره جهت تعیین طول و متراژ و مساحت مراجعه خواهند نمود ، در محل این اداره 
یا در محل وقوع ملک واقع در طالقانی ۱۳ پلاک ۱۳۰ حضور یابند. ضمنا عدم حضور مانع از انجام اقدامات 

قانونی نخواهد بود. ۱۳۹۷۴۸۱ شناسه 

حسین براتی رئیس ثبت اسناد و املاک بیرجند 

32 44 66 66 
32 42 43 20 -2

اولین قالیشویی صنعتی  ممتاز 
مجهز به دستگاه شستشوی تمام اتومات 

و گرمخانه اتومات در شرق کشور

صاف صاف
لول   لول  قالیشویي و مبل شویي ایـران

دفتر: توحید2۱ ، نبش نبوت 2۱ ، پلاک ۱05عضو معتبر اتحادیه   مسئول: دستگردی  www. iranwash. ir  ghalishooii.iran تخت تخت

مهربان باشیم زندگی پر از خداحافظی های غیر منتظره است ،بیاد آنهایی که در خاک آرمیده اند.

نیازمند نیروی خانم به صورت یک شیفت 
)سه روز در هفته( برای نمایندگی 

دیجی کالا هستیم
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 نمایندگی دیجی کالا شعبه بیرجند مراجعه 
و فرم همکاری تکمیل نمایند 
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۲۵ طلبه برای اقامه نماز به مدارس خوسف اعزام شدند

رئیس اداره تبلیغات اسلامی خوسف گفت: 25 امام جماعت از بین طلاب شهرستان خوسف برای اقامه نماز به مدارس اعزام شدند. حجت الاسلام 
حسن سهرابی نژاد، گفت: این افراد با حضور خود در مدارس به اقامه نماز جماعت و نشست های تخصصی و گفتمان های دینی با محوریت نماز و 

بیان احکام و جلسات پرسش و پاسخ نقش محوری در تشویق و ترغیب دانش آموزان به نماز و مسجد انجام وظیفه می کنند.
 *سلام خدمت جناب بهترین، همشهری
 و شهردار گرامی، با توجه به مسئولیت 
 جنابعالی در خصوص بهبود و ارتقاء  شهری
  لطفا نسبت به تعمیر و بازسازی آسفالت
خیابان ها اقدام بفرمایید، چون در حد و 

شأن مردم این کیفیت آسفالت نیست.

* در خصوص آنفلوآنزا همه بچه های 
کلاس دخترم و از جمله دخترم یکی 
پس از دیگری دارن میگیرن،تو یه روز 
۶ نفر کلاس نیومدن. تا وقتی میزهای 
داریم  بالا  حجم  کلاس  و  نفره  سه 
“بخاطر پول دادن به مدرسه ثبت نام 
می کنند” همین میشه دیگه حکایت ما.

* دولت با قطع اینترنت و فیلتر شبکه 
های اجتماعی باعث تعطیلی کسب و 
کارهای اینترنتی شده و عملا خیلی ها  
بیکار شدند و  در این موقعیت اقتصادی، 
بیکاری واقعا سخته سوال اینجاست آیا 
دولت به افراد بیکار شده بیمه بیکاری 
پرداخت می کند و آیا دولت برای افراد 

بیکار شده شغل ایجاد می کند؟

* بسیاری از ساختمان سازان مهاجرت 
نموده اند...اندک عزیزان هم که هستند و 
 مراجعه کنند باید  هزینه حقوق کارمندان
شهرداری و شهردار و شورا را تمام و 
کمال با اضافه کار پرداخت کنند. لذا 
تا جایی که امکان دارد به هر طریق 
ممکن برای اندک مراجعین باقیمانده 
بینی  پیش  کنند.  می  صادر  فاکتور 
می شود در آینده برای ساخت یک طبقه 
مازاد  در شهر بیرجند پول 3 طبقه را باید 

پرداخت نمود تا شهرداری تامین شود.

ما  شهری،  شورای  خصوص  در   *
و  کردیم  اشتباه  انتخابها  در  همیشه 
همین باعث شد که انتصابات درستی 
هم صورت نگیرد و این شد که امروز 
شاهد آن هستیم. برای رای دادن صف 
از  گری  مطالبه  برای  ولی  کشیدیم 

منتخبان  سکوت کردیم.

* چرا همه به فکر کسب و کار های 
 اینترنتی هستن،پس بازار چی،از وقتی 
کسب و کار اینترنتی نون کسبه محلی 
رو آجر کرد کسی درد مغازه دار و کسبه 
محلی رو حس کرد؟ دنبال کارین یا 
سود راحت؟  از مغازه سر کوچه میخری 
با دل خوش  میدی  میبری پس  بعد 
جنس ازت پس می گیره از پیج قرمز 

سفارش میدی آبی میفرسته برات.

بلکه  رئیس جمهور  آقای  سفر  در   *
تو  ج  فرم  که  اینهایی  بکنن   کاری 
 مسکن قرمز است خونه هاشونو فروختن
در مشکلات اقتصادی الان نمیتونن 
نام  بتونن دوباره ثبت   ... خونه بخرن 
 کنند. خیلی از مددجویان بهزیستی ،

کمیته امداد  و اقشار ضعیف فروختن. 

 * آنفلوآنزاآنتی بیوتیک لازم نداره ویروسه
نه باکتری بعد هم مردم ماسک نزنن 
بگن کرونا تموم شده ما هم که ماسک 
کرونا میزنین  چرا  میخندن   میزنیم 
دیگه  ویروس  یک  کرونا  شده  تموم 
ملاحظه  خودتون  کمیابه  دارو  وقتی 

کنید ماسک بزنین.

 * در ارتباط با خبر افزایش حقوق کارمندان
و بازنشستگان ، نمایندگان که مخالف 
 افرایش حقوق بازنشستگان هستند چون
  به قول آنها تورم زاهست شورای نگهبان
  هم خبری ازسفره خالی مردم ندارد پس 
وعده الکی و دلخوش کن ننویسید همه 

میدونیم چه خبره.

* خدا کنه اینترنت درست بشه من تازه 
یه کار آنلاین تولید محتوا پیدا کرده 
بودم بعد از کلی یادگیری فتوشاپ ولی 
الان نمی تونم فعالیت کنم همش باید 
بترسم که تا کی فیلترشکن کار میکنه.

 * برای کمبود برخی داروها جوری میگن
 مصرف بی رویه سرم داریم که انگار ملت 
 بیکار نشستن و دلشون واسه سرم زدن
میزنن، سرم  میرن  الکی  میزنه   لک 
 خداوند عقل رو داد که درست تفکر کنید

و با مردم درست حرف بزنید.

 * پسرم تا ۸۰ درصد معلولیت داره و فقط
میتونه از طریق بازار ارزهای دیجیتال 
فعالیت داشته باشه الان دو هفته است هیچ 
کاری نتونسته انجام بده.. محدودیت های 
 اینترنتی ضربه سختی به زندگی مردم

 میزنه. هم روحی و هم مالی و علمی

* کسی آمار مهاجرت سرمایه گذاران 
از خراسان جنوبی را دارد ؟ چند نفر را 
می شناسم که بخاطر وضعیت استان 

به امارات مهاجرت کرده اند 

تلفن : 32224582 -  نمابر : 32234583
پیام رسان های اجتماعی : 09017245463

سامانه پیام کوتاه : 3000272424

پیام شما

امان از روزی که 
استان بی آب شود

در همسایگی منزل ما بزرگواری تشریف 
دارند که هر روز صبح کل خیابان را با آب 
شرب منزلشان آب پاشی می کنند. چند 
وقت پیش که در شهرکرد بی آبی مقطعی 
ایجاد شده بود می گفتند زندگی در آنجا 
غیر قابل تحمل بوده است و اگر این بی 
آبی یک ماه به طول می انجامید شهر 
خالی از سکنه می شد حالا با این شرایط 
وقتی اینهمه داد و فریاد می زنیم که استان 
آب ندارد بعضی وقت ها آدم فکر می کند 
می بیند ما مردم همه چیز را به شوخی 
گرفته ایم . وای و امان از روزی که ما هم 
بخواهیم بی آبی بکشیم که اگر واقعا این 
سطح از بی انصافی برخی از شهروندان 
از  دور  روز  این  کند  پیدا  ادامه  بخواهد 
انتظار نیست. هنوز بسیاری از شهروندان 
هنوز   کنند.  نمی  را  وضعیت  رعایت 
 دولتمردان ما به این نتیجه نرسیده اند

که برای حفظ منابع موجود آب باید در 
خصوص هدررفت آن در شبکه توزیع 
یک بازنگری و نوسازی داشته باشند و 
از هدر دادن این منابع جلوگیری کنند. 
شهری که پیشتاز لوله کشی در کشور 
بوده حالا دارد دقیقا از همین پیشتازی 
به دلیل فرسودگی آسیب می بیند و اگر 
به موقع مردم و مسئولان تدبیری اتخاذ 
نکنند ما هم باید منتظر روزهای مهاجرت 
باشیم. رسانه ها هم نقش  و تشنگی 
مهمی در فرهنگ سازی دارد و باید هر 
روز این مسائل را به مردم یادآوری کند 
و یکی از اتفاقاتی که می تواند به خوبی 
مردم را با عمق فاجعه مواجه کند روایت 
های مستندگونه از آنچه بر مردم شهرکرد 

گذشت، خواهد بود. 
لطفا با فرهنگ سازی برای شهروندان و 
نوسازی شبکه برای آینده تدبیر کنید که 

آینده جنگ آب است. 

پیام رسان های اجتماعی : 09017245463

سامانه پیام کوتاه : 3000272424

 دیدگاه خوانندگان

۸۸ زوج جوان در 
شهرستان  زیرکوه 
به خانه بخت رفتند

زوج   ۸۸ آسان  ازدواج  جشن  مراسم 
تحت پوشش کمیته امداد شهرستان 
امام جمعه، فرماندار  با حضور  زیرکوه 

و جمعی از مسئولان شهرستان برگزار 
و در حاشیه مراسم ۸۸ سری جهیزیه 
مراسم  شد.  اهدا  نیازمند  عروسان  به 
نوعروس   ۸۸ آسان  ازدواج  جشن 
تحت پوشش کمیته امداد شهرستان 
زیرکوه با حضور امام جمعه، فرماندار و 
جمعی از مسئولان در محل دارالقرآن 
امام حسن مجتبی علیه السلام شهر 
دلباز،  رمضان  شد.  برگزار  آباد  حاجی 
مدیر کمیته امداد شهرستان زیرکوه در 
این مراسم گفت: هر زوج جوان قبل از 
ازدواج باید ۱۷ ساعت کلاس آموزشی 
در حوزه های مختلف را بگذراند. وی 
در خصوص بحث توزیع جهیزیه عنوان 
کرد: سال گذشته 22۶ سری جهیزیه 
بالغ بر ۴۸ میلیارد ریال بین نوعروسان 
توزیع شد و سال جاری نیز تاکنون ۱۱۷ 
زوج جوان ثبت نام و مدارک ارائه داده 
اند. وی ادامه داد: در راستای تحکیم 
سرپرست  زنان  از  حمایت  و  خانواده 
خانوار بحث جهیزیه برای ازدواج مجدد 
زنان بی سرپرست نیز در دستور کار قرار 
دارد و اجاره خانه آنان نیز به مدت 2 
سال تامین می شود. دلباز با اشاره به 
زیرکوه  در  جهیزیه  سری   ۸۸ توزیع 
گفت: امسال ۸۸ سری جهیزیه شامل 
5 قلم کالای اساسی، یخچال، اجاق 
و  جاروبرقی  لباسشویی،  ماشین  گاز، 
تحت  جوان  های  زوج  به  تلویزیون 
هر  ارزش  که  شود  می  اهدا  پوشش 

سری جهیزیه 32 میلیون تومان است.

خبر خوب

چراغ کم سوی صنعت فردوس و بیم و امیدها
گزارش آوا  از وضع تولید در شهرستان فردوس

سربازی - صنعت شهرستان فردوس در 
یک  در  به خصوص  و  گذشته  سال   2۰
سر  پشت  را  متلاطمی  مسیر  اخیر  دهه 
که  نساجی  کارخانجات  بجز  و  گذاشته 
مشکلات  با  ماندن  زنده  و  توسعه  برای 
کند،  می  نرم  پنجه  و  دست  زیادی 
متاسفانه صنعت بزرگ و قدرتمندی که 
در  باشد  مطرح  کشور  شرق  در  حداقل 
صنایع،  برخی  در  مستعد  شهرستان  این 
تقریبا مواد  مانند کاشی و سرامیک، که 
نیازآن یافت می شود، شکل  اولیه مورد 
نگرفته و یا مانند کارخانه شمش منیزیم 
که نقطه امیدی برای اشتغال شهرستان 
و در خاورمیانه حرف برای گفتن داشتِ، 
با مشکلات  از مدت کوتاهی تولید  پس 
مختلفی که مواجه شد، متاسفانه تعطیل 

و دهها کارگر آن اخراج شدند.
درسال های گذشته بسیاری از واحدهای 
قیمت  ارزان  تسهیلات  که  تولیدی 
میلیاردی از دولت گرفته تا با راه اندازی 
اشتغال  مشکل  از  بخشی  حداقل  آنها 
رونق  موجب  و  شود  حل  شهرستان 
اقتصادی گردد به دلایل مختلف تعطیل 
و قفل های زنگار گرفته همچنان بر درب 
های این کارخانجات خودنمایی می کند، 
متاسفانه بسیاری از آنها با ساخت سوله و 
نصب تجهیزات مدت زمان کوتاهی تولید 
داشت و اکنون با تعطیلی آنها حتی برخی 
تجهیزات آنها نیز به سرقت رفته و یا در 
که  شده  فرسودگی  دچار  زمان  مرور  اثر 
این خود قصه پرغصه ای است در صورتی 
که بخواهد مجددا راه اندازی شود نیازمند 
هزینه  حتی  و  گردش  در  تزریق سرمایه 
اداره  رئیس  است.  دیگر  اضافی  های 
صمت فردوس در گفت و گو با خبرنگار 
 آوا با بیان اینکه در حال حاضر ۷9 درصد

) 3۸ واحد(  صنایع تحت پوشش این اداره 
فعال است، افزود: با این وجود 2۰ درصد 
)۱۰ واحد(  غیر فعال و یا راکد و غیر قابل 
صادقی  است.  تولید  چرخه  به  برگشت 
تصریح کرد: در مجموع ۷ واحد تولیدی 
در  صمت  اداره  پوشش  تحت  فعال  غیر 
شهرستان داریم که قابلیت راه اندازی دارد 
را  تولید  که ۱۴ ممیز ۶ دهم  واحدهای 
تشکیل می دهد. وی کارخانه های شمش 
منیزیم، مقوا سازی سینا و کیمیاکاران را 
از جمله واحدهایی برشمرد که غیر فعال 
و نیازمند همت سرمایه گذاران و مدیران 

ذیربط برای راه اندازی است.

اختلاف آمار رسمی با واقعیت

آمار  فردوس  صمت  اداره  رئیس  چه  گر 
این  را  شده  تعطیل  تولیدی  واحدهای 
مقدار اعلام می کند اما این آمار با واقعیت 
هیچ سازگاری ندارد و به گفته افرادی که 
در شهرک صنعتی فردوس مشغول بکار 
هستند در حال حاضر فقط 2۰ و یا حداکثر 
3۰ درصد واحدهای تولیدی این شهرک 

فعال و بقیه تعطیل هستند.
مدیران  های  دل  درد  شنیدن  برای 
واحدهای تولیدی غیر فعال به سراغ برخی 
از آنها رفتیم تا علت تعطیلی آنها را جویا 
و خواسته هایشان را از مسئولان بشنویم.

مدیرکارخانه تعطیل شده مقوا سازی سینا 
گفت: این کارخانه با تولید شانه تخم مرغ 
در سال ۸9 راه اندازی شد که 2۷ کارگر 

در سه شیفت کاری مشغول بکار بودند.
محمد کاظم خانی تصریح کرد: خواسته 
را  تولید  ظرفیت  افزایش  بر  مبنی  بانک 
و  فراز  پر  مسیر  ولی  آورده کردم  بر  نیز 
منجر  بانک  گیریهای  سخت  و  نشیب 
تعطیلی کارخانه شد. وی خاطرنشان  به 
کرد: متاسفانه درقرار داد جعاله احیاء که 
با اینجانب از طرف بانک عامل بسته شد 
قانون وحدت رویه رعایت نشد و مشابه 
وجود  خوزستان  استان  در  بنده  پرونده 
صادر  کننده  تولید  نفع  به  رای  که  دارد 
مصادره  بحث  در  دلیل  همین  به  و  شد 
مجدد  بررسی  تقاضای  کارخانه  اموال 

پرونده را به قوه قضائیه دادم.
اندازی  راه  صورت  در  کرد:  تاکید  وی 
از  نفر  تا 25  کارخانه حاضرم  این  مجدد 

زندانیان را بکار گیری کنم.
اکبری جوانی با انگیزه است که کارخانه 
تولید مایعات خودرو و ظروف پت را سال 

9۱ در شهرک صنعتی فردوس راه اندازی 
به  بسته  حاضر  حال  در  و  است  کرده 

سفارش بازار فعال است.
وی گفت: روزانه توان تولید ۴ هزار ظرف 
خالی و ۶ هزار لیتر مایعات خودرو در این 
کارخانه وجود دارد ولی فعلا با توجه به نیاز 
پردیس  کنم.مدیرکارخانه  می  تولید  بازار 
آب  کیفیت  کرد:  تصریح  فردوس  جام 
شهرک صنعتی بسیار پایین آمده و سختی 
آب از ۶۰۰ به 2۷۰۰ رسیده و چون این 
واحد تولیدی ماده اولیه اش فقط آب است 

کار ما نیز دشوار شده است.

تولیده کننده ای که 
تبدیل کننده قلمداد می شود

وی افزود: پروانه بهره برداری ما تولیدی 
است، ولی در لیست بیمه تامین اجتماعی 
دلیل  و  شود  می  محاسبه  آزاد  بصورت 
است  تبدیلی  واحد  این  که  اینست  آنها 
در صورتی که کارخانه های تولید لباس 
وضعیت مشابه ما را دارند و پارچه تبدیل 
به لباس می شود ولی بیمه آنها تولیدی 

محاسبه می شود. اکبری تاکید کرد: برای 
تهیه مواد اولیه نیاز به سرمایه در گردش 
دارم و باید با پول نقد این مواد را تهیه ولی 
برای فروش معمولا حداقل ۴5 روز زمان 

لازم است تا پولم بر گردد.

مشکلات مدیریتی شهرک صنعتی 
از سرقت کابل برق تا نبود نگهبان

تولید  فردوس،  شیشه  الماس  کارخانه 
از  جداره  دو  های  پنجره  و  درب  کننده 
تولیدی موفق شهرک صنعتی  واحدهای 
از  نیز  کارخانه  مدیراین    . است  فردوس 
وضعیت نابسامان شهرک صنعتی گله مند 
اینکه این شهرک  با بیان  است. رشیدی 
نگهبانی و  ورودی و خروجی مشخصی 
امر موجب سرقت های  این  ندارد گفت: 
متعددی شده و حتی سارقان به کابل های 
برق نیز دستبرد زده و شبانه آنها را قطع و 

به سرقت برده اند.
زباله  باکس  یک  حتی  نبود  از  رشیدی 
کرد:  اضافه  و  مند  گله  شهرک  این  در 

کار  کوچکترین  انجام  برای  متاسفانه 
استان  مرکز  به  سفر  رنج  باید  اداری 
از  ای  نماینده  و  کنیم  هموار  خود  بر  را 
فردوس  در  صنعتی  های  شهرک  طرف 

پاسخگوی ما نیست.
وی عدم روشنایی معابر و آسفالت فرسوده 
و بعضا خاکی شهرک را دیگر مشکلات 
بر شمرد و گفت: ماهیانه حداقل ۶۰۰ هزار 
تومان بابت خدمات شهرک صنعتی از ما 
دریافت می کنند ولی عملا هیچ خدمتی 

ارائه نمی شود.

درخواست  کرد:  خاطرنشان  رشیدی 
ام  کرده  گردش  در  سرمایه  تسهیلات 
ولی تا کنون موفق به دریافت آن نشده 
از  که  مالیاتی  میزان  این  بر  علاوه  و  ام 
تولید کنندگان دریافت می شود زیاد است 
کارخانه  این  از  در سال 9۸  بصورتی که 
میزان  به  و سال 99  تومان،  میلیون   ۶۰
2۰۰ میلیون تومان مالیات پرداخت کرده 
ام که در ۱۴۰۰ به مراتب این مبلغ بیشتر 

خواهد بود.
مدیر کارخانه آرد زرین که مراحل پایانی 
خود را تمام می کند و به زودی شاهد راه 

اندازی آن خواهیم بود نیز گفت:  تا کنون 
5۰ میلیارد تومان در این کارخانه با بروز 

ترین ماشین آلات هزینه کرده ام.

مشکل تخصیص سهمیه گندم
 و پیگیری های بی نتیجه

هادی واحدی مهمترین مشکل پیش روی 
این واحد مهم را تخصیص سهیمه گندم 
برشمرد و تصریح کرد: علیرغم پیگیریهای 
فراوان و مصوبه یکسال قبل سفر استاندار 
به شهرستان فردوس مبنی بر اختصاص 
سهمیه گندم هنوز این مشکل رفع نشده 
و در حالی که بزودی این کارخانه آماده 
وعده  متاسفانه  شد  خواهد  برداری  بهره 

های مسئولان نتیجه ای نداده است.
آخرین  خصوص  در  فرماندارفردوس 
پیگیریهای  و  صنعتی  شهرک  وضعیت 
فرمانداری گفت: اینکه در شهرک صنعتی 
واحدهای  برخی  تعطیلی  با  فردوس 
را  آمده  بوجود  زیادی  مشکلات  صنعتی 
ما نیز قبول داریم ولی تمام هم و غم ما 

اینست تا این واحدها سرو سامانی بگیرد.
مهدی روشن تصریح کرد: تمام واحدهای 
تولیدی مشکل دار و تعطیل شده را یک 
به یک به سراغشان می رویم و به طور 

جد پیگیری می شود.
وی البته به این موضوع نیز اشاره کرد که 
برخی واحدهایی که تعطیل و یا نیمه فعال 
است نیاز است خود سرمایه گذار نیز پای 
کار باشد و با مشارکت، به روز رسانی خط 
تولید و تسهیلاتی که دریافت کرده تلاش 

کند تا دوباره راه اندازی شود.

احیای کارخانه هایی که
امید آفرین بود

اندازی  راه  کرد:  تاکید  فردوس  فرماندار 
مدل  کدام  هر  واحدها  این  مجدد 
مخصوص به خود را می طلبد برخی موانع 
شخصی است و دست سرمایه گذار است 
برخی تسهیلات معوق دارند و بعضی نیز 

نیاز به پیگیری شهرستانی دارد.
وی خاطرنشان کرد: با پیگیریهای انجام 
شده کارخانه های پارمیکو و تولید آجر که 
قبلا تعطیل شده بود فعال شده و شرکت 

میدکو که با سه نفر بصورت نیمه فعال بود 
اکنون ۴3 نفر در آن مشغول بکارند.

اینکه در هفته دولت یک  با بیان  روشن 
شده  زنی  کلنگ  معدنی  تولیدی  واحد 
میلیارد   ۱۶ واحد  این  در  کنون  تا  افزود: 
سرمایه  قول  طبق  و  شده  هزینه  تومان 
بهره  به  تا دهه فجر  آن  تولید  گذار خط 
برداری خواهد رسید و زمینه اشتغال زایی 

۱5۰ نفر فراهم خواهد شد.
با  اختر  نگین  کارخانه  در  وی  گفته  به 
بخش  در  خوبی  اتفاقات  مدیریتی  تغییر 
زعفران خواهد افتاد و برخی کارخانه ها 
سینا  سازی  مقوا  و  گلزار  شیر  نیزمانند 
که  دارند  مشکلاتی  بانکی  حوزه  در 
اقتصادی  دفتر  توسط  ویژه  صورت  به 

فرمانداری پیگیری می شود.
تخصیص  مشکل  خصوص  در  وی 
نیز  زرین  آرد  کارخانه  گندم  سهمیه 
گفت: پیگیری مواد اولیه این کارخانه در 
امضای  با  مکاتباتی  و  است  انجام  حال 
استاندار به مسئولان ذیربط ارسال شده 
برسد.فرماندار  نتیجه  به  امیدواریم  که 

کارخانه  مشکلات  پیگیری  از  فردوس 
داد  خبر  قضائیه  درقوه  فردوس  منیزیم 
این  قضایی  و  حقوقی  مسائل  گفت:  و 
واحد تعطیل شده نیز پیگیری می شود و 
افرادی نیز که از این مجموعه مطالباتی 

دارند باید از این طریق پیگیری کنند.

نبود اعتبار مهمترین مشکل
 در تامین زیرساخت ها

روشن  در خصوص مشکلات زیرساختی 

شهرک صنعتی فردوس نیز گفت: در این 
روبرو  اعتباری  با محدودیت های  بخش 
این  از  بخشی  تلاشیم  در  ولی  هستیم 
مشکلات را با مشارکت مدیران واحدهای 

تولیدی رفع کنیم.
در  سرمایه  تسهیلات  کرد:  اضافه  وی 
و ۱۶ جهت  تبصره ۱۸  از محل  گردش 
واحدهای تولیدی وجود دارد و این منابع 
در سال جاری افزایش نیز یافته که افراد 

متقاضی می توانند اقدام کنند.
فرماندار فردوس با اشاره به اینکه چندین 
با  فرمانداری  اقتصادی  دفتر  است  ماه 
هدف حل مشکلات واحدهای تولیدی راه 
اندازی شده گفت: این دفتر در حوزه راه 
اندازی کارخانه های فراوری مواد معدنی 
کارهای مثبتی انجام داده که می توان به 
حل مشکل زمین کارخانه مس بعد از 2 
نیم اشاره کرد و عملیات اجرایی  سال و 
آن شروع شده است.وی همچنین از آغاز 
داد  فلورین خبر  اجرایی کارخانه  عملیات 
و تاکید کرد: مراجعه به واحدهای تولیدی 
های  برنامه  از  آنها  توسعه  و  دار  مشکل 
اصلی دفتر اقتصادی فرمانداری است که 

با جدیت دنبال می شود.
گذشته  های  سال  در  است  مسلم  آنچه 
صنعت شهرستان فردوس با رکود نسبی 
تعطیل  تولیدی  واحدهای  و  بوده  مواجه 
افزایشی  چنان  دار  مشکل  یا  و  شده 
نیازمند همت  آنها  اندازی  راه  که  داشته 
و  شهرستانی  مسئولان  گذاران،  سرمایه 
استانی است و همه باید بدانیم آنچه به 
بصورت  قیمت  ارزان  تسهیلات  عنوان 
و  پرداخت  واحدها  این  به  میلیاردی 
خودداری  نیز  آنها  بازپرداخت  از  برخی 
رونق  و  زایی  اشتغال  هدف  با  اند  کرده 
باید  و  بوده  فردوس  شهرستان  صنعت 
دادستانی ومسئولان شهرستان با بررسی 
ودر  واحدها  این  مشکلات  موشکافانه 
صورت نبود عزم مدیران این کارخانه ها، 
با واگذاری و تغییر مدیریت اجازه ندهند 
تا اموال بیت المال دچار فرسودگی شده 

و یا مورد هجوم سارقین قرار گیرد.
از  جوانان  مهاجرت  روند  حال  هر  در 
بر  بیکاری  دلیل  به  فردوس  شهرستان 
اساس آمار رسمی در سطح استان فزاینده 
با  تا  این موضوع مهم می طلبد  است و 
راه اندازی واحدهای تولیدی تعطیل شده 
حداقل بخشی از مشکل اشتغال شهرستان 
حل شود و مهم تر از این روحیه امید و 

شادابی در مردم زیاد شود.



فناوری اطلاعات

تبدیل متن به ویدئو  با هوش مصنوعی

مصنوعی  هوش های  اخیر،  هفته های  در 
تولیدکننده تصویر شکوفا شده و توانایی شان فراتر 
از آن شده است که چند سال پیش انتظارش را 

داشتیم. اکنون، الگوریتم ها آماده است تا همه چیز 
را به مرحله بعدی ببرد و شروع به تولید ویدئو کند.

تصور کنید »یک سگ با لباس ابَرَقهرمان و شنل 
قرمز در آسمان پرواز می کند.« این تمام ورودی 
متنی است که برای تولید کلیپ بالا نیاز دارید. 
ویدئو  »یک  که  متا  شرکت  مصنوعی  هوش 
بساز« نام دارد، می تواند ویدئو های کوتاهی را از 
متن تولید کند که دستاورد چشمگیری است.»یک 
ویدئو بساز« هنوز برای عموم در دسترس نیست. 
قرار است متا آن را به طور رسمی در ماه نوامبر 
راه اندازی می کند؛ اما به نظر می رسد درست مانند 
هوش های مصنوعی که تصویر تولید می کنند، 
کار کند: شما یک پیام متنی را اضافه می کنید، 
را می خواهید  آنچه  دارید  اندازه که دوست  هر 
توصیف می کنید و بعد منتظر ویدئو می مانید.

فناوری موجود در پس »یک ویدئو بساز« مبتنی بر 
کار هایی است که هم اکنون در تبدیل متن به 
تصویر انجام می شود. همین چند ماه پیش، متا 
مدل هوش مصنوعی تبدیل متن به تصویر خود 
را با عنوان »یک تصویر بساز« معرفی کرد.تولید 
فیلم به جای تصاویر بسیار مشکل تر است. از 
دیدگاه یک موتور هوش مصنوعی، یک ویدئو 
مجموعه ای از صد ها یا هزاران تصویر است و باید 
موتور خود را با داده های بسیار بیشتری آموزش 
دهید. مجموعه های ویدئویی در مقیاس بزرگ 
که می توان از آن ها برای آموزش استفاده کرد 
نیز بسیار کمیاب تر از تصاویر هستند و این یعنی 
حداقل در آینده نزدیک، هوش مصنوعی ویدئویی 
احتمالاً به شرکت های بزرگ با منابع زیاد محدود 
خواهد شد.به نظر می رسد که هوش مصنوعی 
متا در حال حاضر هم بسیار شایسته است. امکان 
استفاده از تصاویر )و ویدئوهای( تولیدشده توسط 
دارد.متا  اخبار جعلی وجود  هوش مصنوعی در 
همچنین خطرات ایجاد ویدئو های واقع گرایانه در 
صورت تقاضا را تصدیق کرد. آن ها می گویند قصد 
دارند با افزودن واترمارک )علامت( با این موضوع 
مقابله کنند و با این روش بینندگان را آگاه کنند که 

ویدئو با هوش مصنوعی تولید شده است. 

فواید پیاز برای موها

بیشتر  رشد  به  مو  فولیکول های  تغذیه   با  پیاز 
آن ها کمک می کند، موهای خشک را آبرسانی 
کرده و آن ها را تقویت می کند. سولفور موجود 
در آب پیاز جلوی ریزش مو را می گیرد. عصاره 

پیاز حاوی آنتی اکسیدانی به نام کاتالاز است که 
سطح هیدروژن پروکساید را در ریشه  موها کاهش 
می دهد و درنتیجه از سرعت روند سفیدشدن موها 
می کاهد. آب پیاز دارای میزان زیادی سولفور است 

که می تواند جلوی ریزش موها را بگیرد.   

 اشتباه رایج در مسواک زدن

بلافاصله بعد از مسواک زدن، دهان خود را آب 
نزنید، انجام این کار می تواند اثر مسواک زدن را 
کمتر کند. اگر عادت به مسواک زدن زبان نداشته 
باشید، ممکن است در نهایت به بدبویی دهان منجر 

شود. بیشتر از یک بار در روز از نخ دندان استفاده 
نکنید، چون رشد باکتری های مضر ۴ تا ۱۲ ساعت 
به طول می انجامد. استفاده  طولانی مدت از یک 
مسواک می تواند منجر به پوسیدگی دندان ها و 

آسیب دیدگی لثه ها شود.

زمان مناسب حمام

برای رفتن حمام زمان مناسب در نظر بگیرید.
حمام به هنگام صبح و به حالت ناشتا باعث لاغری، 
خشکی و تحلیل رطوبت بدن می شود البته چنین 
حمامی برای کسانی که فعالیت زیادی ندارند، 

مناسب است. حمام در حالت سیری باعث چاقی 
و غلبه  رطوبت زائد در بدن می شود. نشستن زیاد در 
حمام باعث سستی تن می شود و می تواند به عصب 
ضرر برساند و اشتها را کم می کند؛ این مسائل 
ممکن است بر اثر زیاد حمام رفتن نیز به وجود آید.   

کاهش فوری اسید معده بدون دارو

گاهی اوقات ممکن است بر اثر فشار لباس تنگ 
به شکم ریفلاکس اسید معده رخ دهد. بنابراین، در 
صورت احساس سوزش حتما لباس های تنگ را 
در بیاورید. موقعیت بدن در بالا آمدن اسید معده 

یا خوابیده  اگر نشسته  تاثیر بسیار زیادی دارد. 
احساس سوزش می کنید سریعا بایستید و اگر از 
قبل ایستاده اید تلاش کنید که صاف تر بایستید. 
مخلوط آب با مقدار کمی آب لیمو به علاوه عسل 

می تواند سوزش معد را کاهش دهد.

مواد مغذی زیادی در جگر گوسفند وجود دارد که بسیار برای بدن مفید می باشد. اصطلاحا به جگر، یک دست 
جگر می گویند که شامل قسمت های مختلفی چون، جگر سیاه، جگر سفید، دل و قلوه می باشد. جگر سیاه یا 
کبد یکی از محبوب ترین قسمت های یک دست جگر است. طبع جگر سیاه گوسفندی، گرم می باشد. جگر 
یک غذای کامل است که به خون سازی کمک می کند مخصوصا افرادی که از کم خونی رنج می برند یک 
غذای مقوی و خوب برای آن ها محسوب می شود. مصرف صحیح این غذا باعث بالا رفتن توان جسمی می 
گردد پروتئین ها نقش مهم و اساسی در حیات بدن انسان دارد و در تمام نقاط بدن می توان آن را یافت. بیش از 

یک چهارم جگر گوسفند را پروتئین ها تشکیل داده اند که اسید های آمینه بدن را تامین می کند. 

افرادی که کلسترول خون شان بالاست این مواد غذایی را بخورند

تغییرات در سبک زندگی ابزاری ساده ولی قدرتمند 
در درمان افسردگی است. گاهی وقت ها تمام چیزی 
که احتیاج دارید همین است. حتی چنانچه به درمان 
های دیگر هم نیاز داشته باشید، ایجاد تغییرات درست 
در سبک زندگی می تواند افسردگی را سریعتر برطرف 
کند و از برگشت آن جلوگیری کند. ورزش مداوم می 
تواند در درمان افسردگی همانند دارو مؤثر باشد. ورزش 
نه تنها حس خوب در بدن را تقویت می کند، بلکه 
باعث رشد سلول ها و اتصالات مغزی نیز می شود، 

کاری که داروهای ضدافسردگی می کنند. مهم تر از 
همه لازم نیست برای ماراتن تمرین کنید تا از این 
مزایا بهره مند شوید. حتی یک قدم نیم ساعته روزانه 
هم می تواند تفاوت قابل توجه ای ایجاد کند. برای 
حداکثر نتایج، فعالیت هوازی 30 تا 60 دقیقه ای در 
بیشتر روزها توصیه می شود. تا جایی که می توانید در 
هوای تازه و آزاد حرکت کنید. هم فعالیت ورزشی، هم 
نور تأثیر مهمی در مبارزه با افسردگی دارد. حتماً نباید هوا 
آفتابی باشد، زیرا نور عادی روز، حتی هنگامی که هوا 

ابری است، به قدر کافی دارای پرتوی فرابنفش است. 
افزون بر این، حرکت در هوای آزاد سبب تقویت سیستم 
دفاعی بدن می شود. برای این که انگیزه بیشتری پیدا 
افرادی که دچار  با دوستان تان قرار بگذارید.  کنید 
افسردگی می باشند با استفاده از یک رژیم غذایی سالم 
و متعادل که در آن 3 ،۲ بار در هفته از ماهی های چرب 
مثل ماهی آزاد، ماهی ماکرو ) خال مخالی(، شاه ماهی و 
ساردین گنجانده شده است میزان افسردگی و اضطراب 

شان کاهش یافته و حس بهتری دارند.

راهکارهای عملی مقابله با افسردگی

یاد یاران 
شهید محمدکاظم عرفانی رحمتی نوغان      نام پدر: محمدتقی      شهرستان: قاین

پدر و مادر، امیدوارم در از دست دادن من شیون و ناله نکنید و با استواری خود کانون خانواده 
را استحکام بخشید تا شما نیز از صابرین باشید. پنجشنبه ۲۸ مهر  ۱۴0۱ * شماره  53۱۸ 

حافظه دیداری را  چگونه تقویت کنیم؟4

حافظه هم مانند ماهیچه است و باید از آن استفاده 
شود تا به قوت خود باقی باشد. از این رو برای اینکه 
بتوانید کیفیت کارکرد حافظه دیداری خود را بالا 
ببرید، نیاز دارید آن را تقویت کرده و از آن استفاده 
نمایید. باید بدانید که بهبود عملکرد حافظه دیداری 
می تواند تاثیر بسیار زیادی بر روی تحصیل و 
همچنین کیفیت زندگی شما داشته باشد. اگر یک 
حافظه بصیر قوی داشته باشید، دیگر نیازی نیست 

برای به یادآوری وظایف و یا خیلی از مسائل دیگر 
در زندگی تان، به امتیازات دیگر حافظه پناه ببرید و 

از آن ها استفاده نمایید. 
راهکار اول به خاطر سپردن چهره ها: ببینید وقتی 
ما شخصی را می بینیم، اگر آن فرد و تاثیرش بر 
روی زندگی ما برایمان مهم نباشد، مطمئنا هیچ 
تلاشی نمی کنیم که چهره او را به خاطر بسپاریم، 
این کار ما به صورت ناخودآگاه باعث می شود تا 
هیچ استفاده از حافظه ی دیداری مان در این زمینه 
نکنیم. اما اگر تلاش کنید که چهره انسان های 
اطراف تان را به خاطر بسپارید، می توانید به خودتان 
و حافظه ی دیداری تان برای تقویت بیشتر کمک 
نمایید. به عنوان مثال، دقت کردن در اجزای صورت 
افراد می تواند یک فاکتور درست و حسابی برای به 
خاطر سپردن چهره ی آن ها در حافظه ی دیداری 
شما باشد و این کار باعث می شود تا شما دائم از این 

حافظه ی خود استفاده کنید و آن را تقویت نمایید. 
راهکار دوم به  خاطرسپاری نام  افراد: سعی کنید 
نام افراد را در ذهن خود ذخیره کنید. البته نام می 
تواند یک موضوع مرتبط به حافظه ی شنیداری باد 
اما نوشتن نام و یا ربط دادن آن به یک موضوع 
خاص می تواند زمینه را برای تقویت حافظه تان با 
کمک این ترفند، فراهم کند. راهکار سوم به  خاطر 
سپردن مکان  ها: خیلی وقتها پیش آمده که اگر 
فردی مسیری را برای اولین بار طی کند، نتواند 
برای بازگشت دوباره از همان مسیر برگردد، خوب 
اینجا یعنی یک جای کار می لنگد. برای اینکه شما 
بتوانید حافظه دیداری تان تقویت کنید، می توانید 
از المان ها و موقعیت ها و چیزهای مختلف برای 
علامت گذاری مسیر استفاده کنید. مثلا یادتان 
بماند که سر کوچه منزل جدید دوستتان، یک بنر 
تبلیغاتی است. این کار باعث می شود که کم کم 

حافظه دیداری شما تقویت شود. 

آموزشی  دیالوگ ماندگار
هرچند کسی نمی تواند به عقب بازگردد و شروع جدیدی داشته 
باشد، اما همه می توانند از همین الان شروع کنند و پایان جدیدی 

بسازند. )کارل بارد(

فواید درمانی جگر، دل، قلوه که از آن بی خبرید

برای کسانی که کلسترول خون آن ها بالاست، راه حل مطمئنی که نیاز به مصرف دارو ندارد، کاهش مصرف 
چربی های اشباع شده مانند چربی گوشت و چربی های ترانس مانند انواع فست فودها و نیز کاهش وزن است. اغلب 
سبزیجات و میوه ها سرشار از فیبر است که به کاهش کلسترول خون کمک می کند، خوراکی هایی مانند سیب، 
انواع مرکبات، انواع توت ها مخصوصاً توت فرنگی، هویج، زردآلو، آلو، کلم، در این دسته قرار می گیرد. انواع لوبیا و 
همچنین عدس از بهترین منابع جذب فیبرهای محلول کاهش دهنده  کلسترول است. مصرف حتی نیم فنجان 
حبوبات در روز  به کاهش سطح کلسترول کمک می کند. روغن زیتون به دلیل دارا بودن پلی فنول ممکن است 
اثرات مفیدی روی عروق قلبی داشته باشد، همچنین اسیدهای چرب موجود در روغن کانولا، برای قلب مفید است.
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سودوکو جدول اعدادی است که امروزه یکی از سرگرمی های رایج در 
کشورهای مختلف جهان به شمار می آید. سودوکو مخفف یک عبارت 

ژاپنی است و به معنی »ارقام باید تنها باشند« است.
تاریخچه: این بازی برای اولین بار در یک مجله پازل آمریکایی در سال 
1979 اتشار یافت اما انتشار آن به طور مستمر و پی گیر برای نخستین 
بار برمی گردد به ژاپن در سال 1986 و از سال 2005 این سرگرمی به 

محبوبیت جهانی دست یافت و نخستین مسابقه ملی آن 
در سال 2008 در فیلادلفیا در آمریکا برگزار شد.

196823754

543179268

287465391

369714582

451982673

872536149

934651827

618297435

725348916

    ایزوگام  جدول سودوکو

09155622050 -09155629033    

میدان توحید

بـاران دژ شـرق

امیرآباد- نبش ولی عصر)عج( 4
09155658268  - 09156693515 

فروش و نصب انواع عایق های رطوبتی 
 ایزوگام شرق و دلیجان

مدیریت : حسن آراسته
نقد و اقساط

پروانه بهره برداری معدن گرانیت سبز به شماره پروانه 
33981 و تاریخ صدور 1387/2/15 به نام فاطمه 

جمالزایی با کد ملی 5639725419 مفقود گردیده و از 
درجه اعتبار ساقط می باشد.

به یک نیروی خانم برای کار 
در رستوران “شیفت شب” 

نیازمندیم.
32034141 -09156686800 

سند خودرو سواری پژو تیپ 405 جی ال آی به نام ابوالفضل لاله فرد با کد ملی 0640655343  
به شماره پلاک ایران 52  351 ل 13 و شماره موتور 12484066535 و شماره شاسی 

17202899 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

خدمات نصب، اجاره داربست فلزی، جک، 
تخته، قالب فلزی  و نصب پیچ رولپلاک   

09153637507- حسینی

32220574 
05632227878

 کشیدن - جرم گیری - درمان ریشه 

اطفال - ترمیم - گرافی دندان 

 بیرجند - خیابان مطهری - مطهری 6
ساعت کاری: همه روزه صبح و عصر 
 به جز ایام تعطیل 

کلینیک دندانپزشکی موسسه خیریه 

درمانی دارالشفاء فاطمه زهرا )س(

آدرس : نبش توحید 19  تلفن : 09155629021- 09151611408- 32439492

به درخواست مشتریان عزیز چلو کباب کوبیده ، 
چلوجوجه کباب ،سوپ جو مخصوص و چلو ماهی 

قزل آلا با سس مخصوص هم به منوی غذا اضافه شد

مرغ کامل اکبر جوجه
  از ۱۱و نیم تا 23 به صورت یکسره

از قبیل: قابلمه، تابه، پلوپز، کیک پز، اسنک ساز و کف اتو

به صورت گرانیتی با 1 سال ضمانت 

بازسـازی انواع ظروف تفلون و چدن
برای اولین بار در خراسان جنوبی

شعبه  1 : 
بیرجند، خیابان توحید،  نبش توحید 28   تلفن تماس:  05632047250

شعبه 2 :مهرشهر،بلوار ولی عصر)عج(، ابتدای بلوار امام حسین)ع( ، نبش امام حسین )ع( 3     تلفن :   32300575

ملک تجاری میدان آزادی - مغازه تجاری 
میدان آزادی - مغازه تجاری خیابان 

جمهوری - باغ بالاتر از سد بهدان

قصر موبایل راه رو 
 مرکز خرید و فروش خط رند

آدرس:  میدان ابوذر  )حسیـن راه رو   6۱6۱  56۱  09۱5(

0915
0915  866  0081
0915  866  0089
0915  462  7772
0915  206  7067
0915  230  5305
0915  241  8418
0915  463  8883
0915  462  2229
0915  462  2221
0915  236  3363
0915  236  2362
0915  904  0490
0915  741  3374
0915  265 0057

0915  407  0095
0915   267  0030
0915   267  0040
0915   267  0067
0915   267 0070
0915  725  0040
0915  741  0080
0915  444 0848
0915  444 0979
0915  444 1260
0915  444   1505
0915  444 1641
0915  444 6246
0915  444 6490

0915  403 0062 
0915  403 063
0915  403 062
0915  403 0065
0915  0912  147
0915  0912  153
0915  0912  162
0915  0912  176
0915  407  0023
0915  407  0029
0915  407  0032
0915  407  0034
0915  407  0058
0915  407  0093
0915  407  0094

0915  497  5000
0915  498   5000
0915  458  6000
0915  439  6000
0915   463  7000
0915    431  8000
0915  457  8000
0915  491 8000
0915  659  1000
0915  631   4000
0915  637  5000
0915  663  9000
0915  631  4000
0915  859  4000 
0915  863  4000

 خرید  و فروش  ملک 
   برای بیرجندی ها  در مشهد مقدس

09151613917-  جعفر خسروی
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مدیر مجتمع تحقیقات گیاهان دارویی جهاددانشگاهی استان؛ سفیر ملی زرشک شد

محسن پویان، مدیر مجتمع تحقیقات گیاهان دارویی جهاددانشگاهی خراسان جنوبی در جشنواره ملی زرشک به عنوان سفیر ملی زرشک معرفی شد. 
چهره ماندگار گیاهان دارویی، مولف ۴۰ کتاب در حوزه گیاهان دارویی، رئیس کانون ملی زرشک و عناب، دارای ثبت جهانی گیاهی جدید با نام فیلیپانش 

پویانی)phelipanche pouyanii(، دارای 5 ثبت اختراع در زمینه گیاهان دارویی از مهمترین افتخارات مهندس محسن پویان است.

خراسان جنوبی کانون بیماری 
سالک نیست

پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
درگیر  استان   ۱۸ اینکه  بیان  با  بیرجند 
بیماری سالک است، گفت: در حال حاضر 
خراسان جنوبی کانون بیماری سالک نیست.
به گزارش مهر، سالک یک بیماری انگلی 
می باشد که بیشتر در مناطق گرمسیری و 

بیماری  این  می کند.  بروز  گرمسیری  نیمه 
به علت عفونت ناشی از انگل لیشمانیا رخ 
می دهد.انگل لیشمانیا با گزش پشه خاکی 
آلوده ایجاد می شود و پس از گذشت ماه ها 
از گزش، نشانه های بیماری به تدریج ظاهر 
پوستی،  سالک  علائم  می شود.مهم ترین 
ایجاد زخم هایی روی پوست است که معمولًا 
ممکن  پوستی  زخم های  این  ندارد.  دردی 
است یک یا چند هفته و در برخی موارد تا 
سال ها باقی بماند. این زخم ها معمولًا بر روی 
بینی، لب و دهان است. چند وقتی است که 
زنگ خطر این بیماری در بیشتر استان های 
کشور به صدا درآمده است به طوری که مدیر 
گروه بیماری های قابل انتقال بین انسان و 
واگیر  بیماری های  مدیریت  مرکز  حیوان 
وزارت بهداشت گفت: ۱۹ استان در کشور 
با بیماری سالک درگیر است.معاون بهداشتی 
با  دانشگاه علوم پزشکی بیرجند در گفتگو 
مهر در رابطه با وضعیت بیماری سالک در 
خراسان جنوبی گفت: تعداد موارد سالک در 
خراسان جنوبی در سال گذشته 35 مورد و در 
6 ماه ابتدای امسال ۱۷ مورد شناسایی شده 
است. مجید شایسته افزود: خراسان جنوبی 
فعلًا کانون سالک نبوده و موارد مشاهده شده 
راه های  مورد  در  وارده می باشد.وی  همگی 
پیشگیری از این بیماری خاطر نشان کرد: 
پیشگیری از بیماری در گرو حفاظت فردی 
از تماس نی پشه خاکی است که این کار 
با استفاده از توری، پشه بند آغشته به حشره 
کش، حشره کش ها و همچنین دفع صحیح 
زباله ها برای کاهش تولید مثل پشه خاکی و 
بهسازی محیط زیست انجام می شود.به گفته 
وی، در نوع روستایی مبارزه با جوندگان و 
بیماران  درمان  و  بیماریابی  نوع شهری  در 
اقدامات  مهم ترین  از  یکی  و  دارد  اهمیت 
جهت جلوگیری از گسترش بیماری پوشاندن 

زخم ها توسط بیمار می باشد.

بهره برداری هشتمین کلاس درس 
تربیت بدنی خراسان جنوبی

هشتمین کلاس درس تربیت بدنی خراسان 
کل  مدیر  رسید.  برداری  بهره  به  جنوبی 
گفت:  جنوبی  خراسان  پرورش  و  آموزش 
دانش  ویژه  بدنی  تربیتی  درس  کلاس 
آموزشگاه  در  استان  ویژه  نیاز  با  آموزان 
استثنایی تدبیر بیرجند، به بهره برداری رسید 
تومان  میلیون  یکصد  آن  تجهیز  برای  که 
این  افزود:  نژاد  هزینه شده است. موسوی 
کلاس به وسایلی نظیر ترامپولین، استخر 
خانه  و  چابکی  نردبان  شن،  استخر  توپ، 
عروسک تجهیز شده است.وی با بیان این 
که بیش از 5۰۰ دانش آموز با نیاز ویژه مرکز 
استان از مزایای این کلاس درس برخوردار 
درس  کلاس   ۸ تاکنون  می شوند،گفت: 
تربیت بدنی با اعتباز ۸۰۰ میلیون تومان در 
مدارس استان تجهیز شده و به بهره برداری 
رسیده است و تا پایان سال ۱۰ کلاس دیگر 
با اعتبار یک میلیارد تومان افتتاح می شود.
مدیر کل آموزش و پرورش خراسان جنوبی، 
از فعالیت حرفه ای 25۰ دانش آموز دختر و 
پسر با نیاز ویژه استان در رشته های متنوع 
ورزشی خبر داد و گفت: این ورزشکاران در 
رشته های فوتسال، والیبال، تنیس روی میز، 
بدمینتون،  جسمانی،  آمادگی  ومیدانی،  دو 
می کنند. فعالیت  شطرنج  و  بوچیار  گلبال، 

نیاز  با  ورزشکار  آموزان  دانش  گفت:  وی 
تا  اول  عنوان های  کسب  به  موفق  ویژه 
سوم کشوردررشته های دو ومیدانی، آمادگی 

جسمانی، فوتسال و بوچیار شده اند.

تولید ۶۰۰  هزار قطعه ماهی زینتی 
در خراسان جنوبی

ماهه   6 در  زینتی  ماهی  قطعه  هزار   6۰۰
شیلات  امور  مدیر  شد.  تولید  سال  ابتدای 
جنوبی   خراسان  کشاورزی  جهاد  آبزیان  و 
نخست  نیمه  در  ماهی  تعداد  این  گفت: 
میلیون  میلیارد و 5۰۰  ارزش ۷  به  امسال 
تومان در استان تولید شد. مهدی سورگی 
با اشاره به اینکه ماهی های زینتی خراسان 
بیرجند، فردوس  جنوبی در شهرستان های 
بیشترین  افزود:  می شود،  تولید  قاین  و 
ماهی های زینتی در شهرستان قاین با یک 
یافتند.  پرورش  میلیون و 25۰ هزار قطعه 
استان و  این ماهی ها در داخل  وی گفت: 

خراسان رضوی به فروش می رسد.

موافقت با پرداخت تسهیلات
 ۲۰۰ میلیارد تومانی برای 

محور  بیرجند- نهبندان

برنامه  سازمان  فراوان  پیگیری های  از  پس 
از  استفاده  اصولی  موافقت  کشور  بودجه  و 
بیرجند-  محور  برای   56 ماده  تسهیلات 
نهبندان را به مبلغ 2۰۰ میلیارد تومان صادر 

کرد. مدیرکل راه و شهرسازی خراسان جنوبی 
گفت: پس از پیگیری ها و تلاش های مستمر 
استاندار  توسط  متعدد  جلسات  برگزاری  و 
خراسان جنوبی، نماینده مردم شهرستان های 
نهبندان و سربیشه در مجلس شورای اسلامی 
و مدیرکل راه و شهرسازی خراسان جنوبی، 
سازمان برنامه و بودجه کشور موافقت خود را 
با پرداخت تسهیلات 2۰۰ میلیارد تومانی از 
محل ماده 56 برای محور بیرجند- نهبندان 
این  از  استفاده  اصولی  موافقت  و  اعلام 
این  افزود:  داعی  کرد.  صادر  را  تسهیلات 
اعتبار برای تسریع در عملیات اجرایی دوبانده 
سازی محور بیرجند- نهبندان هزینه خواهد 
شد. وی با اشاره به مسافت 2۰۰ کیلومتری 
محور بیرجند- نهبندان افزود: دوبانده سازی 
این محور از سال ۸۹ آغاز شده که تاکنون 
۹۰ کیلومتر آن با اعتبار 2۰۰ میلیارد تومان 
انجام شده است. مدیرکل راه و شهرسازی 
خراسان جنوبی با بیان اینکه دوبانده سازی 
۱۱۰ کیلومتر باقیمانده این مسیر  در دست 
اجرا است گفت: این دوبانده سازی در قالب 
۷ قطعه که یک قطعه در شهرستان بیرجند، 
2 قطعه در شهرستان سربیشه و ۴ قطعه در 
شهرستان نهبندان است انجام می شود.داعی 
افزود: تکمیل این طرح به ۸۰۰ میلیارد تومان 

دیگر نیاز دارد.

انتقاد فرماندار از عدم استقرار 
متخصص کودکان و بیهوشی

 در شهرستان سرایان

فرماندار سرایان با انتقاد از عدم استقرار ۸ ماهه 
ماهه  نبود ۱۴  و  اطفال  متخصص  پزشک 
شهرستان  در  بیهوشی  متخصص  پزشک 
سرایان گفت: حداقل انتظار مردم و مسئولان، 
شنیدن جواب قانع کننده از سوی مسئولان 
دانشگاه علوم پزشکی بیرجند است. »یاسر 
اداری  شورای  جلسه  ششمین  در  رضوی« 
سرایان با انتقاد از عدم حضور رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی استان با توجه به دعوت قبلی 
در جلسه شورای اداری سرایان اظهار کرد: 
مدت ۸ ماه است که پای رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی در شهرستان سرایان علی رغم وجود 
مشکلات و مطالبات بحق و قول های داده 
شده باز نشده است.فرماندار سرایان با یادآوری 
عدم استقرار ۸ ماهه پزشک متخصص اطفال 
و همچنین نبود ۱۴ ماهه پزشک متخصص 
بیهوشی علیرغم اتمام یک دوره تخصیص 
حوزه  در  اقدام  برای  ماهه   ۸ تعلل  و  نیرو 
و  سرایان  بیمارستان   23 ماده  کمیسیون 
تحقق نیافتن قول دو دستگاه دیالیز را از جمله 
مسائل، مطالبات مردم و مسئولان شهرستان 
عنوان کرد.وی بر پیگیری حق محرومیت 
ویژه و بحث تخصیص و جذب نیروی انسانی 
متخصص تاکید کرد و تحول جدی و تغییر 
نگاه مسئولان دانشگاه علوم پزشکی استان به 
حوزه بهداشت و درمان شهرستان سرایان را 
خواستار شد.وی در ادامه از مسئولان دانشگاه 
علوم پزشکی استان خواست تا با بازنگری 
و  متخصص  تخصیص  قوانین  درخصوص 
سطح بندی های حوزه درمان، زمینه های 
رفع تبعیض و ارائه خدمات بیشتر را  در حوزه 
بهداشت و درمان به مردم شهرستان سرایان 
خاطرنشان  ادامه  در  کنند.رضوی  فراهم  را 
کرد: نتیجه ۸ ماه نبود پزشک متخصص در 
شهرستان فوت بالغ بر سه کودک معصوم 
است.وی با توصیه به مسئولان شهرستان 
دوقطبی  فضای  ایجاد  از  پرهیز  بر  مبنی 
سازی در شهرستان تصریح کرد: باید قائل 
به آنچه که حق شهرستان از لحاظ امکانات و 
تجهیزات است بوده، اما حداقل انتظار مردم و 
مسئولان، شنیدن جواب قانع کننده از سوی 

آنهاست.

پلمپ پاتوق مصرف موادمخدر 
در شهرستان بیرجند

فرمانده انتظامی بیرجند از دستگیری 6 نفر 
معتاد متجاهر و پلمپ یک پاتوق استعمال 
موادمخدر در این شهرستان خبر داد. سرهنگ 
فولادی افزود: مأموران در بازرسی تکمیلی از 
این مکان ها ، 6 نفر معتاد متجاهر را دستگیر 
کردند که با تشکیل پرونده به مراجع قضایی 
معرفی شدند. فولادی با اشاره به اینکه در 
با دستور مقام قضایی یک واحد  این طرح 
کرد:  خاطرنشان  شد،  پلمپ  نیز  مسکونی 
برخورد با سوداگران مرگ یکی از اولویت های 

اصلی پلیس شهرستان مرکز استان است.

خرید تضمینی زرشک خواست کشاورزان را عملیاتی نکرد

خرید تضمینی زرشک، جفا در حق زرشک کاران خراسان جنوبی است

ساماندهی صنوف آلاینده؛ از اولویت های مدیریت شهری در استان 

بیرجند  اختتامیه جشنواره ملی زرشک در 
برگزار شد . این مراسم صبح روز گذشته در 
فرهنگسرای شهر بیرجند با حضور معاون 
وزیر جهادآغاز مراسم اختتامیه جشنواره ملی 
زرشک در خراسان جنوبی کشاورزی، رئیس 
رؤسای شرکت های  بازرگانی کشور،  اتاق 
استان،  مردم  نمایندگان  گذاری،  سرمایه 
جنوبی  خراسان  کشاورزان  و  مسئولان 
شهرستان های  مردم  نماینده  شد.  برگزار 
شورای  مجلس  در  سربیشه  و  نهبندان 
توقع  اگر  گفت:  مراسم  این  در  اسلامی 
مسئولان از کشاورزان تأمین امنیت غذایی 
با  امنیت کشاورزان  ابتدا  باید  کشور است 
و  کشاورزی  بخش  زیرساخت های  تأمین 
نهاده ها و همچنین فراهم بودن بازار فروش 
محصولاتشان فراهم باشد تا آن ها بتوانند 
نقش خود را در این خصوص به خوبی ایفا 
کنند.نخعی افزود: خراسان جنوبی با وجود 
ریزگرد ها  آبی، خشکسالی،  کم  مشکلات 
و تغییر اقلیم، ظرفیت های زیادی دارد که 

هنوز بسیاری از آن ها بالقوه مانده است.

موضوع خرید حمایتی زرشک
را به جد دنبال می کنیم

را  زرشک  ملی  جشنواره  اهمیت  وی 
فعالیت  و  محصول  این  بازارسازی  برای 
دانست  بنیان ضروری  دانش  شرکت های 
در  محدودیت ها  تمام  وجود  با  گفت:  و 
این جشنواره  فروش، خروجی  و  بازاریابی 
و  باشد  جامع  و  کاربردی  برنامه های  باید 

همه متعهد باشیم برای اجرایی کردن آن.
و  نهبندان  شهرستان های  مردم  نماینده 
سربیشه در مجلس شورای اسلامی افزود: 
مجلس یازدهم در حوزه کشاورزی قدم های 
که  غذایی  امنیت  طرح  و  برداشته  خوبی 
تمرکز آن بر مدیریت فرایند از تولید تا بازار 
فروش جهانی است در مجلس به تصویب 
رسیده است. نخعی گفت: در بحث زرشک 
موضوع  استان  نمایندگان  مجمع  در  هم 
خرید حمایتی زرشک را با کمک استاندار 
خراسان جنوبی به جد دنبال می کنیم که 
مشکل  حل  برای  باشد  مسکّنی  می تواند 
زرشک. رئیس مجمع نمایندگان خراسان 
طرح هایی  گذشته  در  داد:  ادامه  جنوبی 
برای خرید تضمینی زرشک مطرح شد که 

خواست کشاورزان را تأمین نکرد.

رئیس  و  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
سازمان حفظ نباتات کشور نیز گفت: این 
جشنواره می تواند سندی برای تحول بخش 

کشاورزی خراسان جنوبی باشد.
در  سیزدهم  دولت  افزود:  مقدم  علائی 
که  دارد  مهم  برنامه   ۴ کشاورزی  بخش 

اولی اجرای الگوی کشت است و در رسانه 
ملی هم به آن پرداخته شده که قرار بوده 
از سال 5۰ اجرایی شود، اما به آن پرداخته 
نشده، که لازم است وزارتخانه های مختلف 

برای اجرای آن پای کار بیایند.

 باید فرآوری و صنایع تبدیلی 
و تکمیلی و بسته بندی زرشک را 

تقویت کنیم

وی گفت: باید با خرید تضمینی، حمایتی، 
به  نهاده ها  یارانه  پرداخت  و  قراردادی 
تولید  بیشترین  تا  کنیم  کمک  کشاورزان 
را داشته باشیم.معاون وزیر جهاد کشاورزی 
افزود: برنامه بعدی وزارت جهاد کشاورزی، 
قرادادی است که کشاورز مطمئن  کشت 
می خرد. کسی  چه  را  محصولش  باشد 

محصول   ۱2 در  گفت:  مقدم  علائی 
که  داریم  کشور  در  را  قراردادی  کشت 
می شود. حمایت  انتها  تا  ابتدا  از  کشاورز 

کشاورزی  جهاد  وزارت  بعدی  برنامه  وی 
دانست  کشاورزی  و  غذایی  دیپلماسی  را 

باید  عناب  و  زعفران  و  زرشک  افزود:   و 
صادرات،  که  باشند  داشته  تولید  پایداری 
ضمانت این پایداری است.معاون وزیر جهاد 
کشاورزی گفت: با برگزاری جشنواره ملی 
زرشک، باید راهکار های اقتصادی زرشک 
از جمله فرآوری و صنایع تبدیلی و تکمیلی 

و بسته بندی زرشک را تقویت کنیم.علائی 
مقدم افزود: ایران در چند محصول از جمله 
را دارد  زرشک و زعفران رتبه اول جهان 
و خاستگاه این محصولات در استان های 
خراسان است.وی گفت: ۹5 درصد زعفران 
دنیا در ایران است، اما سهم ما از بازار های 

جهانی فقط 5۰۰ میلیون دلار است.
استاندار  از  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
خراسان جنوبی خواست سند تحول زرشک 
از ابتدای تولید تا مصرف در استان نوشته 
ملی  جشنواره  اختتامیه  در  شود.همچنین 
گذاری  سرمایه  با  نامه  تفاهم  زرشک  5 
6۰۰ میلیارد تومان در زمینه فراوری زرشک 

به امضا رسید . 
 تمبر اختصاصی جشنواره ملی زرشک  نیز 
در مراسم اختتامیه این جشنواره ممهور شد . 
کتاب زرشک خراسان جنوبی و مستند به 
رنگ پاییز به تهیه کنندگی محمد عبدالهی 
در جشنواره ملی زرشک نیز  رونمایی شد . 
آینه دار ، مدیر کل صدا و سیمای خراسان 
جنوبی در این جشنواره ملی گفت: بخش 
زرشک مستند به رنگ پائیز ،امشب از شبکه 

استانی و در آینده از شبکه های سراسری 
پخش خواهد شد.

همچنین در این جشنواره 3 نفر از بازیگران 
مطرح تئاتر و سینمای ایران به نام های رضا 
بنفشه خواه ، محمدرضا حقگو و علیمردانی 
و همچنین محمدحسین هاشمی گلپایگانی 

 تهیه کننده برنامه میدون و محسن پویان ،
محقق بخش کشاورزی خراسان جنوبی به 
عنوان سفیران ملی زرشک معرفی شدند و 

لوح دریافت کردند. 
استاندار خراسان جنوبی هم در این جشنواره 
ملی گفت: زرشک محصول استراتژیک و 
هویت خراسان جنوبی است و زرشک کاران 
در این منطقه با وجود همه محدودیت ها 

زحمت فراوان می کشند.

زرشک خراسان جنوبی
برای همه ایران

قناعت افزود: محصولات استرتژیک استان 
خراسان  کشاورزی  شناسنامه  عنوان  به 
جنوبی می تواند قابلیت ها استان را به کشور 

و خارج از مرز ها معرفی کند.
وی گفت: در کنار ظرفیت های موجود در 
در  را  استان  قابلیت های  باید  کشاورزی 

عرصه های ملی و فراملی معرفی کنیم.
استاندار افزود : باید شعار “زرشک خراسان 
جنوبی برای همه ایران” در استان و رسانه 

تا مقدمات رشد بخش  نهادینه شود  ملی 
کشاورزی این استان فراهم شود.

قناعت افزود: باید توجه به بازار های خارجی 
برای  خارجی  گذاران  سرمایه  از  دعوت  و 
از  زرشک  محصول  بازارسازی  توسعه 

اولویت های مهم مدیران استانی باشد.
خراسان  اینکه  به  توجه  با  گفت:  وی 
جنوبی جزو استان های کمتر توسعه یافته 
فرصت  از  باید  است  شده  بندی  دسته 
استراتژیک بودن برخی محصولات  برای 
معرفی جاذبه های کشاورزی و گردشگری 
محصولات   کردن  پررنگ  و  کشاورزی 
تلاش  باید   : افزود  کنیم.استاندار  استفاده 
حوزه  بر  علاوه  را  جنوبی  خراسان  کنیم 
کشاروزی به عنوان قطب گردشگری نیز 
مطرح کنیم.قناعت گفت: بیش از 5۰ هزار 
خانوار استان به طور مستقیم از محصول 
زرشک ارتزاق می کنند و باید آموزش بهره 
برداران مورد توجه متولیان و مدیران قرار 
گیرد تا شاهد جهش در وضعیت اقتصادی 
به  :کمک  افزود  باشیم.وی  خانوار ها  این 
در  نشاط  و  شور  ایجاد  فروش،  افزایش 
زرشک کاران، افزایش سطح بهره برداری 
خارجی  و  داخلی  گذار  سرمایه  جذب  و 
استان  مدیران  برنامه های  و  اولویت ها  از 
خواهد بود.استاندار با اشاره به قدمت 25۰ 
ساله زرشک گفت: امیداوریم با برنامه های 
خوب، آینده ای مطلوب و روشن در استان 
رقم بزنیم.وی همچنین خواستار توجه ویژه 
به ورود شرکت های دانش بنیان به حوزه 

زرشک خراسان جنوبی شد.
استاندار خراسان جنوبی از مسئولان کشور 
و استان خواست مسائل مربوط به محصول 
ساعته  چند  برنامه های  همین  به  زرشک 
ختم نشود و شاهد خروجی عملی برگزاری 

جشنواره ملی زرشک باشیم.
از مشکل آب به عنوان  قناعت همچنین 
دغدغه اصلی کشاورزان استان یاد کرد و 
گفت: پیگیر انتقال آب به خراسان جنوبی از 
دو خط هستیم که خط شماره 2 از سمت 
کرمان به سمت خراسان جنوبی خواهد آمد 
و خط شماره ۴ نیز مربوط به انتقال آب از 
دریای عمان به خراسان جنوبی است که 
از سمت چابهار و زاهدان به سمت استان 
انتقال داده می شود و در این خصوص در 
جلسات متعددی با رئیس جمهور و معاون 

اجرایی وی، پیگیر موضوع هستیم.

عضو هیئت مدیره اتاق بازرگانی مشترک 
تضمینی  خرید  گفت:  روسیه  و  ایران 
است  کاران  زرشک  حق  در  جفا  زرشک 
چرا که به این معنا است محصول زرشک 
 ما مشتری ندارد. روشنعلی یکتای قرابائی ،
روستای  در  که  زرشک  ملی  در جشنواره 
با  شد،  برگزار  درمیان  شهرستان  فورگ 
خاص  کشور  یک  ایران  اینکه  به  اشاره 
محصول  درصد   ۸5 کرد:  اظهار  است، 
زرشک در خراسان جنوبی تولید می شود و 

داشتن زرشک  از  کشورهای دیگر جهان 
محروم هستند.

عضو هیئت مدیره اتاق بازرگانی مشترک 
ایران و روسیه با اشاره به اینکه میزان تولید 
افزایش  باید  جنوبی  خراسان  در  زرشک 
پیدا کند، بیان کرد: نگاه خود را به زرشک 
این محصول  برای معرفی  تغییر دهیم و 
بیاندیشیم  المللی  بین  سطح  در  خاص 
محصول  این  برای  جهانی  اندازه  در  و 
برنامه ریزی کنیم. یکتای قرابائی با تأکید 

زمان  در  گردشگری  گروه های  اینکه  بر 
جنوبی  خراسان  به  باید  زرشک  برداشت 
دعوت شوند، ادامه داد: از دیدگاه من بحث 
خرید تضمینی زرشک گناه و ظلمی در حق 
کشاورزان است.وی افزود: وقتی سخن از 
خرید تضمینی می زنیم به این معنا است که 
محصول زرشک ما مانده و مشتری ندارد 
و دولت در راستای کمک به زرشک کاران 

آن را خریداری کند.
عضو هیئت مدیره اتاق بازرگانی مشترک 

به  باید  زرشک  گفت:  روسیه  و  ایران 
جایگاهی برسد که با افزایش تقاضا و بر 
گذاری  قیمت  مخاطب  تقاضای  اساس 
 ۸5 اینکه  بیان  با  قرابائی  یکتای  شود. 
نیست  میزانی  زرشک  تولید  تُن  هزار 
هنوز  افزود:  باشد،  جهان  پاسخگوی  که 
و  مطلوب  اقلیم  این  برای  نتوانسته ایم 
ارزشمند  محصولات  و  باکیفیت  زرشک 
خودمان کار ویژه ای انجام دهیم و تنها به 

بازارهای داخلی توجه داشته ایم.

خرید  می کنم  تأکید  هم  باز  افزود:  وی 
تضمینی گناه بزرگ و حیف و میل کردن 
محصول  این  که  می دهد  نشان  و  است 

خریدار و متقاضی ندارد.
عضو هیئت مدیره اتاق بازرگانی مشترک 
یادآور شد: به عنوان یک  ایران و روسیه 
بازرگان تبلیغات محصول زرشک را انجام 
صادراتی  سفیر  عنوان  به  و  داد  خواهم 
زرشک اقدام به هدیه دادن این محصول 

در نقاط مختلف جهان خواهم کرد.

استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
خراسان جنوبی گفت: یکی از اولویت های 
مدیریت شهری بیرجند و استان ساماندهی 

صنوف آلاینده است.
بررسی  جلسه  در  زاده،  عباس  علیرضا 
مشکلات صنوف آلاینده اظهار کرد:  یکی 
از خدماتی که شهرداری ها باید ارائه دهد، 

مدیریت صنوف آلاینده است. 
بین  مثبت  افزایی  هم  با  وی؛  گفته  به 
با  و  شهرداری  و  زیرساختی  دستگاه های 
همکاری کسبه کار احداث سایت صنوف 

آلاینده به خوبی به پیش می رود.
تصریح  استاندار  معاون  ایسنا،  گزارش  به 
کرد: کارگروه صنوف آلاینده در راستای حل 
مشکلات این صنوف در راه انتقال به محل 
مرتبط  دستگاه های  فعال  با حضور  جدید 
شکل گرفت و پیرو آن با تشکیل سلسله 
جلسات مختلف مشکلات مجموعه احصا 

شده است.
در  مشکل  اولین  کرد:   بیان  زاده  عباس 

راستای انتقال این صنوف، اختلاف بین اداره 
کل راه و شهرسازی، شهرداری ، مالکین و 
کسبه درخصوص چند هکتار از اراضی بود 
که با تدبیر صورت گرفته در ماه های ابتدایی 

موضوع مرتفع گردید.
وی اظهار کرد: از دیگر اقدامات، انعقاد قرارداد 
و واگذاری آن به صورت قطعی به مردم بود 

که صورت گرفت.
معاون استاندار خاطرنشان کرد: مهمترین 
آلاینده،  صنوف  انتقال  بحث  در  مسئله 
قدرالسهم شهرداری، اداره کل راه شهرسازی 
با  که  بود  سازی  آماده  هزینه  در  اعضا  و 
پیگیری های به عمل آمده سهم دولت و 
شهرداری  از محل آماده سازی مشخص  و 
تعیین تکلیف شده و توافق لازم با  شرکت 

تعاونی نیز انجام شده است.
عباس زاده ادامه داد:  شهرداری بیرجند در 
السهم خود اعلام   خصوص دریافت  قدر 
نموده که می تواند آن را به صورت نقدی 

بپردازد یا در قبال ارائه خدمات، تهاتر کند.

وی افزود: تسریع فرآیند آماده سازی سایت 
که بر عهده شهرک صنوف آلاینده می باشد 
نقشی اساسی در روند اجرای پروژه دارد که 

شهردار نیز در این خصوص  اعلام آمادگی 
کرده است.معاون استاندار خراسان جنوبی 
تعیین  درخصوص  توافقات  کرد:  تصریح 
میزان قدر السهم وزارت راه  شهرسازی نیز 

صورت گرفته و  اجرایی  شدن این موضوع 
نیز در دستور کار قرار خواهد گرفت لذا مدیر 
به  یا  بزودی  استان  و شهرسازی  راه  کل 

صورت پرداخت نقدی، یا از محل واگذاری 
اراضی در اختیار موضوع را حل کنند.

عباس زاده بیان کرد: با پرداخت قدرالسهم 
و  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  و  شهرداری 

پایان  تا  سازی  آماده  پروژه  اجرای  ادامه 
سال، شرایط عمومی برای ارائه خدمات مهیا 
می شود.وی در خصوص روند ارائه خدمات 
زیربنایی نیز افزود: کارهای آبرسانی انجام 
شده و با حمایت های مالی صورت گرفته  

برق رسانی به اتمام خواهد رسید.
به گفته وی؛ درخصوص ایجاد راه دسترسی 
نیز تصمیماتی اتخاذ شده که باید در راستای  

اجرای آن اقدام شود.
عباس زاده با اشاره به تخفیفات تعیین شده 
در حوزه شهرداری و نظام مهندسی برای 
واحدهای مستقر، ادامه داد: افرادی که قرار 
این محل مستقر شوند، هر چه  در  است 
زودتر نسبت به دریافت پروانه از  شهرداری 
اقدام کنند در غیر اینصورت ممکن است  با 
پایان بازه زمانی اعلامی  نسبت به جایگزینی 
آنها اقدام شود.به گفته وی؛ 5 واحد خدماتی 
و تولیدی تا امروز به صورت رسمی در آنجا 
مستقر شده اند لذا شهرک صنوف آلاینده 

کار خود را آغاز کرده است.
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امام صادق علیه السلام فرمودند:
باَدِرُوا أوَْلادََکُمْ باِلحَْدِیثِ قبَلَْ أنَْ یسَْبقَِکُمْ إلِیَهِْمُ الَمُْرْجِئةَُ

در آموزش حدیث )گفتار و سخنان رسول خدا صلی ا... علیه و آله و ائمه علیهم السلام( 
به فرزندانتان شتاب کنید پیش از آنکه مرجئه )منحرفان( زودتر از شما به سراغ آنها بروند.

)کافی، ج 6، ص 47(

دشمن از اغتشاشات ناامید 
و به دنبال نارضایتی است 

استفاده از فیلترشکن 
باید جرم انگاری شود

رئیس جمهور در جلسه هیئت دولت اظهار 
مسئولان،  مضاعف  تلاش  و  کار  کرد: 
بهترین راه مقابله با دشمنی است که امروز 
از به اغتشاش کشیدن خیابان ها ناامید شده 
و به دنبال بهانه برای ایجاد نارضایتی است. 
رئیسی، رفع مشکلات و خدمت به آحاد 
مردم و تلاش برای مضاعف شدن سرعت 
پیشرفت کشور را، مهمترین ماموریت دولت 
دانست و تاکید کرد: هیچ مسئله و حاشیه ای، 
نباید عمل به مسئولیت ها و ماموریت های 
اصلی دستگاه های دولتی را تحت الشعاع 
و  اقدامات  اینکه  بیان  با  وی  دهد.  قرار 
تلاش های گره گشا و امیدآفرین بسیاری در 
کشور انجام شده و می شود، اطلاع رسانی 
هنرمندانه از این اقدامات را موجب اعتماد 
و امید مردم به آینده کشور دانست و از 
رسانه ها خواست به شکل مناسب در تبیین 
این دستاورد های امیدآفرین برای مردم و 

افکارعمومی اقدام کنند.

هیئت  جلسه  حاشیه  در  ارتباطات  وزیر 
دولت گفت: اگرچه استفاده و فروش فیلتر 
متاسفانه  قانون  اما در  شکن منع شده، 
برایش جرم انگاری نشده است. این کار 
غیر مجاز است، اما الان البته تلاش هایی 
بر غیر مجاز  تا علاوه  صورت می گیرد 
پور  زارع  شود.  هم  انگاری  جرم  بودن، 
کردند،  اعلام  کارشناسان  بار ها  افزود: 
پذیری  آسیب  فیلترشکن ها  از  استفاده 
برای دستگاه ها از گوشی همراه تا لپ تاپ 
و کامپیوتر را بالا می برد و فرصتی برای 
هکرهاست که به دستگاه های کاربران 
نفوذ کنند پس به مردم توصیه می کنم 

حدالامکان از این ابزار ها استفاده نکنند.

ما  از  برخی  گفت:  کشور  کل  دادستان 
مسئولان در ایجاد زمینه هایی که موجب 
بهانه شود هم مقصریم. آن کسی که 
مردمی  مراجعات  در  می کند،  اختلاس 
با مردم بد برخورد می کند، حقوق عامه 
و  ادارات  در  می گذارد،  زیرپا  را  مردم 
دستگاه قضایی و هر جایی که وابسته به 
نظام است به گونه ای برخورد می کند که 
موجب آزرده خاطر شدن یک شهروند 
عزیز می شود در این گناه شریک است. 
منتظری اضافه کرد: امروز ما شاهدیم با 

همه قدرت و امکانات به جنگ اسلام 
آمده اند که محورش ایران عزیز است و 
نقطه دایره این حرکت رهبری و ولایت 
فقیه است. وی ادامه داد: حوادث اخیر را 
مطالعه کنید و تحلیل دقیق داشته باشید، به 
جوانان و نوجوانان نه تنها در منزل بلکه در 
محافل عمومی مثل مدارس، دبیرستان ها 
و دانشگاه ها تحلیل صحیحی بدهیم. وی 
تصریح کرد: به نظر من تعداد قابل توجهی 
از کسانی که به این دام گرفتار شده اند  
فریب خوردگان و ناآگاهان از عمق فاجعه 

هستند. منتظری اظهار کرد: توده ملت 
ایران در برابر این حوادث شیطانی خوب 
ایستادگی می کنند و آفرین بر این ملت 
هوشیار، آگاه و بصیر و می بینیم در میدان 
هیچ یک از این مشکلات و فشارهای 
زندگی در حوزه معیشت و اقتصاد و کسب 
و کار در بزنگاه های اصلی مانع حضور این 
مردم نبوده و نیست. منتظری تصریح کرد: 
حدود یک ماه است ملت آنچنان مشت 
آن  که  زد  استکبار  دهان  به  محکمی 
اهداف شیطانی خودشان را فقط نقشی بر 

آب دیدند و می بینند. وی ادامه داد: اما از 
این عده قلیل هم نباید غافل شد و آنهایی 
که نادانسته و با غفلت و محاسبات غلط 
ممکن است فریب بخورند را باید برای شان 

تبیین کرد و جهاد تبیین همین است.

فعال سیاسی اصلاح طلب در یادداشتی  
اظهار کرد: حوادث اخیر در کشور تا اندازه 
بسیاری نتیجه گسست نسلی است. آیا 
این حوادث تنبّه لازم برای تجدید نظر 
اساسی در سیاستِ جلوگیری از تماس 
داشت؟  خواهد  دنبال  به  را  نسل ها 

اهل  از  برخی  ظاهرا  نوشت:  زیدآبادی 
قدرت و سیاست بر این گمان بودند که 
اگر رابطه و تماس با نسل جدید را به 
انحصار طیف متبوع خود درآورند، آنها 
را طبق علایق فکری و سلایق سیاسی 
خود پرورش می دهند. چنین اتفاقی اما نه 

فقط رخ نداده بلکه نسل جدید با انقطاع 
و گسست از نیروهای داخلی به سمت و 
سویی حرکت کرده که از حوزه فهم ما نیز 
خارج شده است. به نظر این فعال رسانه 
ای، اکنون مقصر اصلی، گسست نسلی 

است که عوارض آن هویدا شده است.

مقام معظم رهبری در دیدار با جمعی از 
نخبگان کشور با اشاره به پیشرفت های 
کشور در دانش گفتند: ضعف هایی وجود 
دارد و بعضی از مسئولان و دولت ها هم 
کوتاهی هایی داشته اند، اما حرکت عمومی 
به سمت پیشرفت است، ما تسلیم نشدیم 

و ایستادیم و ان شاءا... همچنان خواهیم 
ایستاد. ایشان با اشاره به افق روشن آینده 
کشور تأکید کردند: در چهل و سه سال 
جمهوری  فروپاشی  از  بار  چندین  اخیر 
و  پایداری  اما  زده اند،  حرف  اسلامی 
می دهد  نشان  انقلاب  حرکت  استمرار 
این تحلیل غلط و غیر واقع بینانه است. 
آیت ا... خامنه ای، نخبه علمی و دانشگاه 
را از ارکان مهم پیشرفت کشور دانستند 
و افزودند: هر قدر دانشگاه تعطیل و روند 
فعالیت علمی تخریب و ناقص شود برای 
دشمن مغتنم است به همین علت نه دیروز 
و امروز بلکه در مقاطع مختلف برای توقف 
دانشگاه ها تلاش کرده اند. رهبر انقلاب 
اسلامی با گلایه از برخی نخبگان که 

در ایران رشد می کنند، اما ثمره این رشد 
را به خارج می برند و برخی اوقات نیز با 
تبدیل شدن به پیچ و مهره های دشمن 
ظرفیت خود را در اختیار آن قرار می دهند، 
افزودند: نخبه باید در کنار مردم خود بماند 
البته مهاجرت کردن و درس خواندن نخبه 
در دانشگاه های برتر اشکالی ندارد، اما بعد 
از پایان تحصیلات به کشور برگردد و 
توانایی های خود را برای پیشرفت کشور 
خاطرنشان  خامنه ای  آیت ا...  به کارگیرد. 
بزرگ  برخی حتی ظرفیت های  کردند: 
خواستار  و  می کنند  انکار  را  کشور 
صنعت  همچون  ظرفیتی  جمع آوری 
هسته ای می شوند و به دروغ می گویند 
که دنیا امروز از انرژی و صنعت هسته ای 

رویگردان شده است. رهبری با اشاره به 
از  که  نخبگانی  برخی  مهاجرت مجدد 
خارج برگشته بودند، گفتند: نباید بگذاریم 
نخبگان به واسطه برخی سنگ اندازی ها 
یا برخورد های نامناسب، از دانشگاه و ادامه 
فعالیت در کشور، مأیوس شوند و هرچه 
در این زمینه خرج کنیم، سرمایه گذاری 
است. آیت ا... خامنه ای افزودند: هرگز نقاط 
ضعف را انکار نکرده ایم و در این باره ما 
بیش از همه در جلسات مسئولان نظام 
و در جلسات خصوصی، تذکر داده ایم و 
بار ها گفته ایم که عقب هستیم. ایشان 
افزودند: می گفتند  تصاویر پهپادهای ایرانی 
فتوشاپ است! حالا می گویند پهپادهای 

ایرانی خیلی خطرناک است.

برخی از ما مسئولان هم در ایجاد زمینه های بهانه، مقصریم

حوادث اخیر در کشور نتیجه گسست نسلی است

مقام معظم رهبری: تسلیم نشدیم و همچنان خواهیم ایستاد

قوه قضائیه جای مصلحت اندیشی نیست 

محسنی اژه ای، رئیس قوه قضائیه گفت: قوه 
قضائیه جای مصلحت اندیشی نیست؛ قانون 
ضعف یا مشکل دارد کمک کنیم اصلاح شود. 

جمهوری اسلامی به زودی به اقدامات 
معاندین پاسخ می دهد

بهادری جهرمی، سخنگوی دولت گفت: دولت 
برای  را  لازم  حقوقی  اقدامات  گرفته  تصمیم 
جرایمی که برخی مقامات خارجی در حمایت از 
اقدامات تروریستی داشتند ، همچنین آموزش هایی 
که برخی رسانه های معاند می دادند، انجام دهد که 

این اقدامات اجرایی خواهد شد. 

ایران مقتدر هرگز جابجایی و تغییر مرزها 
را                             برنمی تابد 

فارس نوشت: نمایندگان مجلس در بیانیه ای اظهار 
کردند: ایران مقتدر هرگز جابجایی و تغییر مرزها 
را                            برنمی تابد و نیروهای مسلح ما به ویژه سپاه 
قدرتمند همه تحرکات مرزی را                            تحت نظر دارند 
و آماده مقابله با عوامل ایجاد ناپایداری و هرگونه 

تنش و اختلاف بین کشورهای منطقه هستند.

پلتفرم قابل اعتماد به مردم
 معرفی می کنیم

وزیر ارشاد گفت:  سرویس های داخلی پلتفرم ها و 
شبکه های پیام رسان باید نیازهای مردم را پاسخ 
دهد، اما نخست باید بتوانیم خدماتی که مردم لازم 
دارند در اختیارشان قرار دهیم و مهمتر از آن حس 
اعتماد عمومی را جلب کنیم. اسماعیلی با اشاره به 
اینکه برخی هنرمندان دچار خطا و لغزش شدند، 
گفت: آغوش جمهوری اسلامی برای همه باز 
است و امیدواریم متوجه خطاها شده باشند و بتوانند 
مجددا همراه با آرمان ها و اهداف مردم به حرکت 

سازنده خود ادامه دهند. 

مجلس به “صولت مرتضوی” اعتماد کرد

به گزارش ایسنا- نمایندگان مجلس روز گذشته 
به بررسی صلاحیت سیدصولت مرتضوی وزیر 
پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی پرداختند و 

در نهایت با ۱۷۶ رای موافق به او اعتماد کردند.

 ۴۱ درصد از بازداشت شدگان 
حوادث اخیر کمتر از ۲۰ سال سن دارند

فارس نوشت: اولین بررسی های آماری از ترکیب 
بازداشتی های حوادث اخیر بدین صورت  سنی 
است که کمی بیش از 4۱ درصد کمتر از ۲۰ سال 
سن دارند، 4۸.۲ درصد از بازداشتی ها در سنین 
۲۰ تا ۳۵ سال سن دارند و ۱۰ درصد نیز  بالای 
۳۵ سال سن دارند. همچنین در میان دستگیر 
شدگان برخی کارمندان دستگاه های دولت نیز 
دیده می شوند که آمار آن ها نیز حدود ۲ درصد 
از کل جمعیت بازداشت شده ها تخمین زده شده 
است. برخی از اتباع کشور های خارجی نیز در میان 

دستگیر شده ها حضور دارند.

منکر تیراندازی به مردم زاهدان نیستیم

گفت:  بلوچستان  و  سیستان  انتظامی  فرمانده 
در حادثه جمعه سیاه زاهدان افراد مسلحی در 
جمعیت حضور داشتند که موجب ایجاد درگیری 
شدند و ما هم انکار نمی کنیم که در خیابان های 
منتهی به محل نماز افرادی تیر خوردند. طاهری 
افزود: در صحنه حادثه حمله به کلانتری نهایت 
گرفت  صورت  پلیس  جانب  از  خویشتن داری 
تا تیراندازی سمت مردم صورت نگیرد، اما افراد 
مسلحی در جمعیت حضور داشتند که موجب ایجاد 

درگیری شدند.

الان زمان آزمون چهره های مشهور است؛ 
آب بر آتش بریزید

نماینده تبریز در مجلس، پایه اصلی حوادث اخیر 
را خبرهای دروغ دانست و خطاب به چهره های 
مشهور گفت: الان زمان آزمون شماست که آب 
بر آتش بریزید و نگذارید این مسائل گسترده شود. 
میرتاج الدینی افزود: خبرهای تکان دهنده ای از 
اعترافات بازداشت شدگان وجود دارد که برخی 
اعتراف کرده اند از ۶، ۵ سال قبل برنامه ریزی 
کرده بودند، اردو رفته و راه های تخریب را آموزش 
دیده اند که اینها برنامه ضدیت با نظام است و 
پشتیبان آنها آمریکا، صهیونیست ها و دولت های 

مرتجع منطقه  هستند.

بیش از ۸۰ درصد حوادث سایبری اخیر 
بدون پیچیدگی بود

رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور گفت: بیش 
پیچیدگی  اخیر  سایبری  حوادث  درصد  از ۸۰ 
نداشت و به این دلیل رخ داد که در آن دستگاه 
ها، چهارچوب های اولیه امنیتی را رعایت نکرده در 

حالی که راه حل آنها هم معلوم بوده است.

مردم می گویند خدا پدر دولت
 روحانی را بیامرزد

خادمی، فعال اصولگرا درباره میزان تفاوت دولت 
رئیسی و دولت روحانی از نگاه مردم گفت: مردم 
می گویند خدا پدر آقای رئیسی را بیامرزد اما در 
مقام مقایسه دولت ها می گویند “خدا پدر دولت 
افزود:  اصولگرا   فعال  این  بیامرزد.”  را  روحانی 
متأسفانه کسانی که اطراف آقای رئیسی هستند 
نه این کاره هستند، نه شایسته این کار هستند، 
نه علاقه به کار کردن دارند و هر چه هم بخواهند 

بدوند بیشتر خراب می کنند.

افزایش حقوق کارمندان و بازنشستگان 
از مهرماه به صورت علی الحساب 

معاون امور مجلس، حقوقی و امور استان های 
سازمان برنامه و بودجه کشور گفت: افزایش حقوق 
کارمندان و بازنشستگان فعلا در مهرماه به صورت 
علی الحساب پرداخت و مابه التفاوت آن در ماه 
های دیگر اعمال خواهد شد. افقهی افزود: توافقی 
با کمیسیون برنامه و بودجه کرده ایم یک افزایش 
مجددی برای بازنشستگان محترم پیش بینی 
شده است و در صورت تصمیم نهایی این موضوع 
در مجلس ۵ درصد دیگر به حقوق بازنشستگان 

افزوده خواهد شد.

در مصرف آب صرفه جویی کنید،
 5 برابر  پاداش می گیرید

ویر نیرو در تشریح پاداش مصرف آب اظهار کرد: 
هر مشترک خانگی که در مصرف آب صرفه 
جویی کند و مصرف خود را به زیر الگوی تعیین 
 شده برساند به ازای هر مترمکعب صرفه جویی ،
۵ برابر هزینه فروش آب را پاداش صرفه جویی 
می گیرد. محرابیان افزود: هر متر مکعب آب ۶۰۰ 
تومان قیمت دارد که ۵ برابر این عدد معادل ۳۰۰۰ 
تومان است که به عنوان پاداش مصرف تعیین 

شده است.

تصمیم درباره محدودیت اینترنت
 با وزارت ارتباطات نیست

زارع پور، وزیر ارتباطات در حاشیه نشست روز 
گذشته هیئت دولت گفت: در یک ماه گذشته هیچ 
زمانی اینترنت کشور به شکل سراسری قطع نشد. 
محدودیت ها در برخی ساعات اعمال شد و به 
محض برطرف شدن محدودیت ها ضرر و زیان 

کاربران جبران خواهد شد.

آثار گرانی لبنیات بر افزایش
 پوکی استخوان

استوار، رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم 
دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به اینکه 
در جمعیت بالای ۶۰ سال کشور، شیوع پوکی 
این  است، گفت:  از 4۲ درصد  بیش  استخوان 
درحالی است که عدم دسترسی کافی به دستگاه 
تشخیصی بیماری سبب می شود تا تشخیص 
پوکی استخوان برای حدود ۶۸ درصد کسانی که 

در معرض خطر هستند، انجام نشود.

5۲ هزار و 5۰۰ تومان جریمه هر روز 
نداشتن معاینه  فنی

شریفی، رئیس مرکز اطلاع رسانی پلیس راهور با 
اشاره به اینکه خودروهای دودزا علاوه بر جریمه، 
اعمال قانون و متوقف می شود،گفت: دودزا بودن 
۶۳ هزار تومان و به ازای هر روز نداشتن معاینه 
فنی نیز ۵۲ هزار و ۵۰۰ تومان جریمه برای راننده 

خودرو در نظر گرفته می شود. 

کاهش ۲5۰ میلیاردی بازار 
تبلیغات  اینستاگرام

تجارت نیوز نوشت: طبق آمار های جریان پلتفرم 
تبلیغات  بازار  اجتماعی،  تبلیغات در شبکه های 
اینستاگرام در سال ۱4۰۱ بیش از چهار هزار میلیارد 
تومان برآورد شده است که به دلیل فیلتر شدن 
اینستاگرام، این بازار تا کنون بیش از ۲۵۰ میلیارد 

تومان کاهش یافته است.

افزایش ۴۹ درصدی تسهیلات 
پرداختی بانک ها 

مدیرکل عملیات پولی و اعتباری بانک مرکزی ، 
با ارائه آمار و ارقام عملکرد این بانک در بخش 
اعتباری، گفت: شبکه بانکی طی شش ماه اول 
امسال حدود ۱۹۵4 هزار میلیارد تومان تسهیلات 
پرداخت کرده که نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته حدود 4۹ درصد رشد کرده است.

مصرف گاز امسال هم رکورد می زند

برای  ایران  گاز  ملی  نوشت: شرکت  ایران  اکو 
رویارویی با فصول سرد سال آماده می شود. بر 
اساس پیش بینی ها، ناترازی تولید و مصرف گاز که 
چندی است وزارت نفت را با چالش های جدی در 
تأمین سوخت زمستانی بخصوص در بخش های 
صنعتی و نیروگاه ها مواجه کرده، امسال نیز با 

شکاف بیشتری روبه رو خواهد شد. 

رونق بازار فیلترشکن ها؛ وی پی ان 
یک میلیون و ۷۰۰ هزار تومان

رویداد ۲4 نوشت: این روزها یک سر معاملات در 
فروشگاه های موبایل مربوط به فیلترشکن )وی 
پی ان( است. هر قدر بازار کسب وکارهای آنلاین 
کساد است، بازار خرید و فروش فیلترشکن رونق 
دارد. فروشندگان می گویند روزانه ده ها مشتری 
دارند. هر فیلترشکن از ۱۵۰ هزار تومان تا یک 
میلیون و ۷۰۰ هزار تومان به فروش می رود. وزیر 
ارتباطات گفته در تلاش اند تا فروش فیلترشکن را 

هم جرم انگاری کنند.

استودیو فیلم و عکس حدیث

خاطرات خود را درسایه امنیت؛ از خطر نابودی 
نجات دهید!!!

تنها مرکز تخصصی تبدیل و ترمیم کلیه فیلم 
وکاست های ویدئویی قدیمی و جدید با استفاده 
از به روز ترین و مجهزترین دستگاه ها و انتقال آن 
بر روی دی وی دی، فلش، رم و هارد توسط اپراتور 

بانو در محیط قرنطینه و امن
* با بیش از ربع قرن تجربه 

* تحویل فوری در کمترین زمان 
*  با مناسب ترین هزینه و بهترین کیفیت 

* آمادگی همکاری با کلیه آتلیه داران و عکاسان
فرامرز بهدانی

۰۹۱۵۵۶۲۰۹۶۱  

»به مکان جدید انتقال یافت«   آدرس: خیابان مدرس 3 ، جنب پلاک ۲۶

نمایندگی دیجی کالا بیرجند 
در نظر دارد

 برای تکمیل کادر توزیع مرسولات خود در شهر بیرجند 
 از بین واجدین شرایط دعوت به همکاری نماید. 

1- دارا بودن خودرو سواری )باربند دار( یا پراید وانت
  2- دارا بودن گوشی هوشمند 3- عدم سوء پیشینه

واجدین شرایط فقط به صورت حضوری از 7:3۰ الی ۱4:3۰ 
به آدرس نبش نرجس ۲3 - شعبه بیرجند  مراجعه

  و  فرم همکاری تکمیل نمایند.

     بیمــه  البــرز 
نمــایندگـی  کـاهنـی

 خدمات مشاوره و صدور انواع بیمه نامه ها  )کد 7۰۱۵(  

بین منتظری 2 و 4 - طبقه 2 واحد 3 
09151634138

اجرای خاکبرداری، خاکریزی، تسطیح معابر، زیرسازی و اجرای طرح هادی
               لودر و  کمپرسی به صورت ماهیانه 

 اجاره داده می شود.
09905640588

انتقال    فروشگاه دلتا یدک      انتقال 
قطعات یدکی لوازم خانگی ) یخچال، کولر ، لباسشویی ، پنکه و... ( 

از خیابان منتظری جنب سینما قدس 
به خیابان شهدا بین شهدا  1 و  3  انتقال یافت  

طرح تعویض موتور کولر سوخته

 با موتور نو )موتوژن تبریز (

 با سیم پیچ مس / با دو سال ضمانت 

فیض بخش    09151601939
 32226001 - 32226010  - 09355198219

غذای آماده عسل  در نظر دارد
-چلو رولت گوشت

- مرغ شکم پر شمالی
- چلوفسنجان مخصوص

-چلوقورمه سبزی گوسفندی
  درجه یک با برنج ایرانی

همه روزه از ساعت ۱۲ الی 3 عصر
 در خدمت شما عزیزان می باشد.

بیرجند، بیست متری اول مدرس ،نرسیده به سعیدی 1
09155611787 -09151606739-32023180

انواع غذای بیرون بر 

موجود است

اکیپ ساختمانی سعادت    اجرای سقف های بتنی ،کامپوزیت ،کرومیت،یونولیت
شماره تماس: 09151632646


